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 38שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 06.06.2021מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o עצה ומשנה לראה"עחבר מו - מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o ראה"ע חבר מועצה ומ"מ - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 
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o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o צהחברת מוע - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o דוברת העירייה - בייסקי גב' נורית 

o מנכ"ל החברה לבילוי ובידור - מר שמשון חן 

o מנכ"ל החברה הכלכלית לפיתוח חולון - הגב' פנינה שנהב 

o מנכ"ל תאגיד המים "מי שקמה" - מר אריק מולה 

o מנכ"ל רשת קהילה ופנאי - גב' רוני שני קדמיאל 

o עמותת עליון מנכל"ית - אסנת עדן קנדלי 

o סמנכ"ל החינוך - גב' אריאלה קידר 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o מנהלת אגף הכנסות - גב' אושרית לוי 

o מנהלת מחלקת מסלקה - גב' סיוון ריאבוי 

o סמנכ"לית כספים של החברה לבידור ובילוי - כרמית רותם 
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o מנהל הכספים של החברה הכלכלית לפיתוח חולון - מוטי ענתבי 

o הכספים של רשת קהילה ופנאימנהלת  - מיכאלוביץ דגנית 

o רואה חשבון תאגיד מי שקמה - עקיבא זינגר 

o רואה חשבון עמותת עליון - דוד קופורי 

o רואה חשבון החברה לפיתוח תיאטרון, מוסיקה, אומנות ומחול,  - מר דורון עברי

 חולון בע"מ

 

 על סדר היום:

  חדש בחולון", השבעה ומינוי מר יעקב מזרחי לחבר מועצת העיר מטעם סיעת "עידן

 במקום חבר המועצה מיקאל בוזגלו שהתפטר.

דיון בנושא דרכי טיפול בחרמות  -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 ואלימות במסגרות החינוך.

אכיפת חוקי תנועה וחנייה באמצעות  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -הצעה לסדר  .2

 מצלמות נייחות וניידות.

הסדרת הקורקינטים החשמליים ברחבי  –חבר המועצה שחר האס בנושא  של -שאילתא  .3

 העיר.

 הקצאת בית ספר. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .4

 התייעלות אנרגטית במבני ציבור. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .5

 עיכוב בהפעלת מוניות שירות. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .6

 חיזוק מבנים. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -א שאילת .7

מה הפעולות שמבצעת עיריית חולון   -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .8

 לשמור על מאגרי המידע של תושביה?

 )מצ"ב(. מחיקת חובות בהסדרי פשרה, .9

 .31.12.2020אישור דוחות כספיים של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ, ליום  .10

סככות מעל מגרשי ספורט +  5אישור פרויקט במימון החברה הכלכלית של הקמת  .11

 מערכות פוטוולטאיות.

 לחברה הכלכלית פיתוח חולון. ₪מיליון  5אישור לנטילת הלוואה מהבנק בגובה עד  .12

 אישור קבלת ערבות מהעירייה לטובת החברה הכלכלית. .13
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העירייה לחברה הכלכלית לפתוח אישור להסמיך את העירייה בנושא תנאי ההסכם בין  .14

 חולון.

 .31.12.2020הצגת דוחות כספיים של תאגיד המים "מי שקמה" ליום  .15

 .2021-( התשפ"א1חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( )תיקון מס'  .16

 תיקון צו עבירות קנס. .17

 .31.12.2020אישור הדוחות הכספיים והמילוליים של "עמותת עליון" ליום  .18

 .ישור מועצה לעבודה עם מנהל תיקיםא .19

 פטור חלקי מארנונה למוסד המתנדב לשירות הציבור. .20

 . 2020אישור הדו"חות הכספיים של החברה לבידור ולבילוי )חולון( בע"מ  לשנת  .21

לשנה נוספת, לשנת   ₪מיליון  7אישור מסגרת אשראי בבנק לחברה לבידור ולבילוי בסך  .22

– 2022. 

 ייה למסגרת האשראי לטובת החברה לבילוי ובידור בע"מ.אישור ערבות העיר .23

אישור הדוחות הכספיים של החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה אומנות ומחול ליום  .24

31.12.2020. 

 .31.12.2020אישור הדוחות המילוליים של החברה לתיאטרון מוסיקה אומנות ומחול ליום  .25

 .31.12.2020אישור הדוחות הכספיים של רשת קהילה ופנאי ליום  .26

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .27

 .2021עדכון תקציב פיתוח לשנת  .28

 ספטמבר. -אישור פגרת קיץ לחודשים אוגוסט  .29

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 532פרוטוקול מס'  38

  ,"השבעה ומינוי מר יעקב מזרחי לחבר מועצת העיר מטעם סיעת "עידן חדש בחולון

 המועצה מיקאל בוזגלו שהתפטר.במקום חבר 

דיון בנושא דרכי טיפול בחרמות  -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 ירד מסדר היום. –ואלימות במסגרות החינוך. 

אכיפת חוקי תנועה וחנייה באמצעות  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -הצעה לסדר  .2

 ירד מסדר היום. -מצלמות נייחות וניידות. 
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הסדרת הקורקינטים החשמליים ברחבי  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .3

 העיר.

 הקצאת בית ספר. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .4

 התייעלות אנרגטית במבני ציבור. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .5

 ירות.עיכוב בהפעלת מוניות ש –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .6

 חיזוק מבנים. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .7

מה הפעולות שמבצעת עיריית חולון לשמור  -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .8

 על מאגרי המידע של תושביה?

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מחיקת החובות בהסדרי פשרה. .9

ות הכספיים של החברה הכלכלית לפיתוח חולון מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוח .10

 . 31.12.2020בע"מ, ליום 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור פרויקט במימון החברה הכלכלית של הקמת  .11

 סככות מעל מגרשי ספורט + מערכות פוטוולטאיות. 5

ברה לח ₪מיליון  5מועצת העיר אישרה ברוב קולות את נטילת הלוואה מהבנק בגובה עד  .12

 הכלכלית פיתוח חולון.

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את קבלת ערבות מהעירייה לטובת החברה הכלכלית. .13

מועצת העיר אישרה ברוב קולות להסמיך את העירייה בנושא תנאי ההסכם בין העירייה  .14

 לחברה הכלכלית לפתוח חולון.

המים "מי שקמה"  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הצגת דוחות כספיים של תאגיד .15

 .31.12.2020ליום 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר  .16

 .2021-( התשפ"א1והניקיון( )תיקון מס' 

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את תיקון צו עבירות קנס. .17

מותת עליון" מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוחות הכספיים והמילוליים של "ע .18

 .31.12.2020ליום 

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את העבודה עם מנהל תיקים, .19

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הפטור החלקי מארנונה למוסד המתנדב לשירות  .20

 הציבור.
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מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדו"חות הכספיים של החברה לבידור ולבילוי )חולון(  .21

 . 2020בע"מ לשנת 

 7מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מסגרת האשראי בבנק לחברה לבידור ולבילוי בסך  .22

 . 2022 –לשנה נוספת, לשנת  ₪מיליון 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את ערבות העירייה למסגרת האשראי לטובת החברה  .23

 לבילוי ובידור בע"מ.

ה לפיתוח תיאטרון מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוחות הכספיים של החבר .24

 .31.12.2020מוסיקה אומנות ומחול ליום 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוחות המילוליים של החברה לתיאטרון מוסיקה  .25

 .31.12.2020אומנות ומחול ליום 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוחות הכספיים של רשת קהילה ופנאי ליום  .26

31.12.2020. 

 .2021ברוב קולות את עדכון התקציב הרגיל לשנת מועצת העיר אישרה  .27

 .2021מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון תקציב הפיתוח לשנת  .28

 ספטמבר. -מועצת העיר אישרה ברוב קולות את פגרת קיץ לחודשים אוגוסט  .29

 

 פרוטוקול

 

ם . אני מבקש מהחברי37חברים, אני פותח את הישיבה שמן המניין מספר  מר מוטי ששון:

להקפיד על מסכות. טוב, אני מתחיל. בבקשה, יעקב, תעמוד. יוסי, אתה 

 קורא? 

 

  השבעה ומינוי מר יעקב מזרחי לחבר מועצת העיר מטעם סיעת "עידן חדש

 בחולון", במקום חבר המועצה מיקאל בוזגלו שהתפטר.

ית חולון תהיה רציני ... הנני מתחייב בזאת ... תפקידי כחבר מועצת עירי מר יוסי זיידה:

ולעשות כמיטב יכולתי לרווחה של העיר ולרווחת תושביה, במסגרת חוקי 

 המדינה וחוקי העזר העירוניים. 

 תחתום.  מר מוטי ששון:

איך אני אחתום, מוטי? צריכים קודם כל את מיקאל ... תכתוב יעקב מזרחי.  מר יוסי זיידה:

 ... -לא, אני חושב שגם את הושבעת בכלל ב
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 טוב, חברים, אני מבקש, הצעה לסדר של חברת המועצה קרן,  ן:מר מוטי ששו

 מוטי, אני רוצה לברך,  מר מאיר חלבי:

 כן, חלבי, בבקשה, מה רצית?  מר מוטי ששון:

כיושב ראש סיעת הליכוד בחולון, מבקש אני לברך את חברנו יעקב מזרחי,  מר מאיר חלבי:

ועצת העיר חולון, שנבחרה חבר תנועת הליכוד, וברוך בואך בצל קורותינו למ

בקולותיהם של תושבי העיר היקרים. אין ספק שעם כניסתך תביא משב רוח 

רענן ותוסס למועצת העיר ולתושבי העיר בכלל, ותתרום מכישוריך, 

מניסיונך העשיר ומאישיותך המיוחדת, ותביא אהבת חינם בניחוח של מפל 

וף היה פעם כף יד מים גבוה. אבל בקומך כל בוקר, אל תשכח שגם האגר

 פתוחה ואצבעות. ... 

 בהצלחה. אוקי, בבקשה, הצעה לסדר של קרן גונן. בבקשה. מר מוטי ששון:

 

דיון בנושא דרכי טיפול  -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -הצעה לסדר  .1

 בחרמות ואלימות במסגרות החינוך.

כה מתנהל כבר הרבה מאוד אומנם כבר דיברנו על זה, ויש איזשהו מקרה שכ גב' קרן גונן:

 זמן, ... אבל ... בנושא של חרמות.

 בבקשה, תקראי את ההצעה לסדר שלך.  מר מוטי ששון:

זה מה שאני אומרת. אני רוצה שנעלה דיון בנושא דרכי טיפול בחרמות  גב' קרן גונן:

 ואלימות במסגרות החינוך. מה שנראה לי ... מאוד מאוד חשוב ... 

 מה שאת אומרת? זה  מר מוטי ששון:

 זה מה שאני אומרת.  גב' קרן גונן:

טוב, אני, כדי להחכים אותך ולהחכים את החברים, הבאתי את ראש מינהל  מר מוטי ששון:

החינוך שתסביר לך כמה דברים שעיריית חולון עושה, כולל זה שאישרתי 

לפני כמה חודשים תקן לנושא של טיפול בחרמות בבתי הספר בקרב בני 

 בבקשה, אריאלה.  הנוער.

שלום לכולם, שמי אריאלה קידר, אני ראש מינהל החינוך, מי שעדיין לא  גב' אריאלה קידר:

 מכיר אותי. ... אתייחס לשאילתא שלך, אני רוצה רגע,

 זה הצעה לסדר,  גב' קרן גונן:

 סליחה, אני לא, הצעה לסדר. סליחה, גב' אריאלה קידר:

 לדון בזה, בסדר? ... חשוב, שכולנו כהנהלת העיר ... אני חשבתי שראוי  גב' קרן גונן:
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אז אני מקשיבה. אז אני רוצה להגיד שאין תופעה. אני רוצה שנהיה מאוד   גב' אריאלה קידר:

זהירים בהשגה שלנו. התופעה זועקת לשמיים בהקשר של החרמות. יש 

 סיטואציות חברתיות שהן ... אבל הן לא בהכרח חרמות. צריך להבחין בין

סיטואציה חברתית מורכבת לבין חרם. כי אתם יודעים, שפה מייצרת 

מציאות. אני רוצה לציין שהקורונה יצרה איזשהו ניוון בשריר של היחסים. 

אנחנו רואים יותר ויותר ילדים שמתקשים ליצר סיטואציות חברתיות. גם 

ילדים שהיו פעילים חברתית ומקובלים ברמה כזאת או רמה אחרת, יש 

עכשיו אנחנו מזהים יותר קשיים ביצירת אינטראקציות. אנחנו בשגרה להם, 

שלנו, בשגרת חיינו, זה חלק מהעבודה שלנו, אנחנו מתעסקים לא מעט 

באלימות, ... בדיכאונות של ילדים, כל מיני משברים שילדים חווים. אבל 

אנחנו היום, יותר ויותר, מוצאים את עצמנו מתעסקים בהקשרים 

יקום האינטראקציות החברתיות של הילדים. אתם יודעים, החברתיים, בש

כשהאינטראקציות החברתיות הן לא טובות, נוצרים הרבה מאוד מוקדי 

חיכוך. את מוקדי החיכוך האלה צריך ... עכשיו, אני יודעים להגיד ... את זה 

שבעצם הקשיים החברתיים מתגברים סביב כיתות ג', ד', ה', שנקודת 

ת הזמן, בדרך כלל, שבה ההורים רוכשים לילדים את התפנית היא נקוד

הנייד הראשון. שם זה ככה מופיע יותר בעוצמות. אנחנו יודעים, אתם בטח 

יודעים את זה שזאת זירת חיכוך, הרשתות הן זירת חיכוך מאוד בולטת. 

ילדים מוצאים ומוכנסים לקבוצות חברתיות וחווים את זה באופן מאוד 

ציאל שהוא מאוד מאוד נפיץ ברשתות החברתיות. קשה. ובכלל, יש פוטנ

הקיצוניות ... עלתה בכלל, לא רק שם, עלתה בכלל, וכשדברים קורים הם 

קורים באופן יותר קשה. אבל יחד עם זה וכל מה שאמרתי, לא כל קושי 

ילדים לא  3חברתי הוא חברתי. לא כל קושי שילד או ילדה, ששניים או 

אומר שהוא ילד שהוא מוחרם. יש ילדים  רוצים להיות חברים שלו, זה

שיותר קשה להם למצוא את ... ולנו, כמערכת, יש תפקיד, אבל גם להורים 

יש תפקיד. ולא אחת ההורים, בגלל שהם כל כך מעורבים רגשית 

בסיטואציה, בגלל שהם כל כך מגלים אמפתיה לכל אירוע, הם לא יוצרים 

את האירוע ומגדילים את  את האיזון בשיח והם הרבה פעמים מגדילים

התופעה. אני לא רוצה לעשות אידאליזציה ולהגיד שאין חרמות בכלל. אני 

יכולה להגיד לכם שיש עלייה במספר החרמות, והמספר הוא שולי ... ממש 

חודשים, עוד בתקופתו של  8שולי. מה שכן, ראש העיר, לפני חצי שנה, 

קן לחרם לטיפול במניעה. סמנכ"ל משאבי אנוש הקודם, הוקצה תקן, חצי ת

טיפול מניעתי בנושא של משברים, רגע, אני רוצה רגע להגיד. טיפול מניעתי 

לכל הילדים שיש להם קושי ביצירת אינטראקציות חברתיות, כדי באמת 

למנוע את ההידרדרות ולהסלים את המצב, וחס וחלילה שבאמת אנחנו לא 

 כזאת או אחרת.  רוצים שאף ילד ימצא את עצמו בסיטואציה חרמית

 מי ... את התקן הזה רק?  גב' קרן גונן:
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 , -ראש העיר אישר את ה גב' אריאלה קידר:

 מי תיקן? מי,  גב' קרן גונן:

עכשיו אנחנו יוצאים לפרסום, זה לוקח זמן. ... להוציא תקן שלם זה חצי,  גב' אריאלה קידר:

זה להדרכה,  בסדר, לא צריך יותר מזה. התפקיד של בית ספר לטפל בזה.

 להכוונה, 

 אבל בית הספר טיפל בילדה הזאת? בית הספר לא,  מר יעקב אחדות:

 אני לא רוצה להיכנס ...  גב' אריאלה קידר:

 רגע, את ביקשת,  מר מוטי ששון:

 שנייה, אבל זה מעלים לדיון?  גב' קרן גונן:

 לה לענות, לא, לא מעלה דיון. את אמרת את מה שאמרת, אני נותן  מר מוטי ששון:

 רגע, היא עוד לא סיימה אבל. אבל היא עוד לא סיימה.  דוברת:

 אריאלה, אני אשמח רק שתסבירי לי מה זה החצי משרה,  גב' אלינור מטלון:

 אלינור, בבקשה, אני מבקש,  מר מוטי ששון:

אני אומרת שראש העיר הקצה תקן מלא כאשר חצי מתוכו הוא לטפל  גב' אריאלה קידר:

וחצי מתוכו הוא לטיפול בכל מיני קשרים חברתיים רחבים יותר, בחרמות 

לא בהכרח משברים חברתיים ומשברים רגשיים. עכשיו, האדם שיטפל, הוא 

לא הולך לטפל בכל הילדים. אוקי? הוא מנחה צוותים, הוא יסייע בבית 

הספר ליועצות, יכוון אותם ... ובמצבים האקוטיים ביותר הוא יטפל. אני 

אומרת, בהקשר של חרמנות, אין הרבה חרמות. אין הרבה. יש מעט חוזרת ו

 מאוד. יש הרבה ילדים, המספר גדל, שיש להם קשיים חברתיים. 

 שנייה, אפשר רק לחדד,  גב' קרן גונן:

 רגע, היא סיימה. רגע. את רוצה לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

רב. בסדר? אז דקה אחת. קודם  ... אני רוצה להתייחס לדברים שלה בכבוד גב' קרן גונן:

כל, אני אשת טיפול. מגיעים לקליניקה שלי לא מעט ילדים. ... הזאת של 

 חרמות בניגוד למצבים חברתיים קשים, את יודעת, זה קצת, 

 לא,  גב' אריאלה קידר:

בואי, כאילו, בחלק הזה אם את רוצה אני לא ... אבל בואי נעשה סדר.  גב' קרן גונן:

, גם -י רק רוצה להעלות לדיון. זה נושא מספיק חשוב שמבחינתי, אנ

לתושבים, שנראה שאנחנו מכבדים אותם, יערך פה דיון. זה מה שאני 

 מבקשת. האם אתם פתוחים לקיים דיון, 

 דקה, נתתי לך, נתתי עכשיו,  מר מוטי ששון:
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אני לא  , מה שהיא אמרה אני יודעת.-אבל זה לא מספיק לי. זה לא מה ש גב' קרן גונן:

 צריכה את זה. 

 את לא צריכה את זה? אז,  מר מוטי ששון:

 אני רוצה להעלות דיון ... למשל,  גב' קרן גונן:

 מה את רוצה בדיון? רגע, מה היית רוצה בדיון?  גב' נעה צ'פליצקי:

בדיון אני רוצה, שנייה. מעבר להקצאת חצי תקן לנושא הזה, אני רוצה  גב' קרן גונן:

 להיום, והייתי חלק מהמערכת ... אני ניהלתי מרכז טיפולי, לדעת, נכון 

טוב, מה את רוצה? תגידי מה את רוצה. היית והיית והיית והיית, מה את  מר מוטי ששון:

 רוצה תכלס? יש ישיבה. 

התחלתי דווקא שבוע טוב היום ... חודש חדש, הכל טוב. אני מבקשת דיון  גב' קרן גונן:

ניין, ... שבו אני רוצה לדעת ... אנחנו יודעים שיש בהקשר של ... לצורך הע

לנו לא מעט, לא מספיק יש לנו, לא מעט תפקידים שהולכים לכל מיני 

כיוונים, ואני לא אפרט. אבל הייתי רוצה לדעת שכשיש מקרה כזה שהולך 

 ומבעיר את השטח, וזה אינטרס שלך, מוטי, כי בסופו של דבר, 

 שתטיפי לי. מה את רוצה? תגידי מה הצעת ההחלטה. אני לא צריך  מר מוטי ששון:

 אני רוצה לקיים דיון.  גב' קרן גונן:

... אוקי, בסדר. חברים, שמעתם את ראש מינהל החינוך. אנחנו עושים הרבה  מר מוטי ששון:

מאוד עבודה בתחום הזה של נוער בסיכון וילדים עם בעיות כאלה ואחרות, 

סיף תקנים על חשבון העירייה ... עובדים כולל הנושא של השפ"ח, שאני מו

סוציאליים ... תקנים על חשבון העירייה, ואנחנו עושים עבודה יוצאת מן 

הכלל, עבודה מקצועית, ומטפלים בכל הילדים. זה עבודה מקצועית. 

 בבקשה, את רוצה לקיים דיון? מי בעד לקיים דיון? רגע, מי בעד לקיים דיון? 

דקות. אז אלינור,  10-היא רוצה לשאול שאלה ואנחנו בתוך ה שנייה, אבל מר שחר האס:

 את צריכה אישור של,

מה שאני אומרת, מקודם, אמרת גם עכשיו, מדובר על נוער בסיכון. עכשיו,  גב' אלינור מטלון:

 אנחנו לא מדברים כאן על נוער בסיכון, אנחנו מדברים על נוער, 

 אמרתי על הכל.  מר מוטי ששון:

עכשיו, שנייה. אני יודעת גם מה הפעילויות שעושים גם בעמותת עליו"ן  מטלון: גב' אלינור

והכל, והעבודה מבורכת. ואני לא אומרת שלא עושים. עושים, ועושים הרבה. 

אבל אני חושבת שלאחרונה, בגלל המצב, הקורונה, ובגלל החרמות שנהיו, 

ת, מסכימה ובגלל האנשים שהם כבר מרשים, ילדים, אין חינוך נכון בבי

 איתך לחלוטין וכדומה, 
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היא לא אמרה ... היא אמרה שזה הרס לכולם את החיים. זה מה שהיא  דובר:

 אמרה. 

 ... סליחה, אבל יש אנשי מקצוע ... אבל היינו שם בחינוך הבלתי פורמלי,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אלינור, בבקשה.  מר מוטי ששון:

, ... מה דיון? את צריכה להביא -ינוך ... אבל, כן, בטח שאת יודעת שאני, הח גב' נעה צ'פליצקי:

 אנשי מקצוע ...  200

 חברים, סליחה.  מר מוטי ששון:

כדי לקיים דיון צריך להביא פה מסה של אנשי מקצוע, יועצות, ... אז ככה  גב' נעה צ'פליצקי:

 אפשר לקיים, 

וא על סדר היום של היועצות. ... הנושא, אני רוצה רגע להגיד. הנושא ה גב' אריאלה קידר:

 היועצות מאוד עסוקות בזה, 

 עובדים סוציאליים שיש בכל בית ספר. כמעט.  גב' נעה צ'פליצקי:

... הרווחה עובדת איתנו ככה בשיתוף פעולה, ויש לנו בהרבה מאוד בתי ספר  גב' אריאלה קידר:

לנו קווי עובדים סוציאליים. כל השפ"ח שלנו מגויס לטובת העניין הזה. יש 

חם, איך זה נקרא, קו לחם לילדים, לבני נוער ולהורים. המסגרת של הורים 

 עושים ח.י.ל מטפלת ... 

 . 360תוכנית  גב' נעה צ'פליצקי:

 . חבר'ה, יש שפע של משאבים לנושא הזה. 360תוכנית  גב' אריאלה קידר:

 אוקי, את רוצה לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

חל מכיתה ט'. כלומר לא מדובר רק על הגיל הרך יותר, אלא גם בגיל ... ה מר יעקב מזרחי:

 הבוגר יותר. 

 נכון. אמרתי שזה מתחיל שם.  גב' אריאלה קידר:

... מעורב בזה, שיש עליה חרם של כמעט רוב הכיתה, בנושא הזה, ושום  מר יעקב מזרחי:

 תזוזה ... חולון. לבוא ולדבר רק על הגיל הרך שיש ... זה לא, 

 לא, אתה לא הבנת אותי. לא, אמרתי שזה מתחיל בגיל הרך.  ב' אריאלה קידר:ג

 ... חברים, מי בעד לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

 כל מי שלא מטפל בבית ספרו, לנער אותו חזק.  גב' נעה צ'פליצקי:

, 1... חברים, בבקשה, קרן, את רוצה לקיים דיון? אוקי, מי בעד לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

בעד לקיים דיון. מי בעד להוריד את זה מסדר היום לאור  8, 7, 6, 5, 4, 3, 2

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מה שהשמיעה ראש מינהל החינוך? 

אני עובר לסעיף הבא. הצעה  ירד מסדר היום.להוריד את זה מסדר היום.  14
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ש ממך לא להפריע. לסדר של שחר האס. בבקשה. ... אלינור, אני מבק

 סליחה, אני קורא לך לסדר פעם ראשונה. 

 

אכיפת חוקי תנועה וחנייה  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -הצעה לסדר  .2

 באמצעות מצלמות נייחות וניידות.

ערב טוב ורגוע לכולם. שבוע מבורך. מה שלומכם? איך אתם? הצעה לסדר  מר שחר האס:

באמצעות מצלמות נייחות וניידות. פעמים בנושא אכיפת חוקי תנועה וחניה 

רבות אני נתקל, במהלך נסיעותיי בעיר, במקרים רבים בהם נוסעים מבצעים 

עבירות תנועה העלולות לפגוע בסדר הציבורי או ליצור הפרעה לתנועה או 

למשתמשי דרך אחרים. אני בטוח שכולכם נתקלים מידי יום בתופעה הזו, 

במעברי חציה, בחניות כפולות, בחניה בתחנות של חניה בצמתים, של עצירה 

אוטובוס, נתיבי תחבורה ציבורית, מקומות נכים ועוד. וחסימות נתיבים, 

במיוחד בשעות הבוקר. בימים אלה, בהם עומס כבישי העיר הוא בלתי נסבל, 

העבירות האלה, מעבר להיותן לא חוקיות, מהוות פגיעה תחבורתית אשר 

הרכבים, מגדילה את פקקי התנועה, יוצרת תסכול  מקשה עוד יותר על תנועת

וכעס רב בקרב שאר הנהגים ומהווה סכנה למשתמשי הדרך. אי לכך, ברצוני 

לקבל דיון בדבר החלת פרויקט במסגרתו תתבצע התקנת מצלמות נייחות 

בצירים מרכזיים וסואנים בעיר, על גבי עמודים ותשתיות עירוניות, והן 

ן יצפו אנשי פיקוח. בנוסף לצלמות הנייחות יופעלו יתעדו עבירות תנועה בה

גם מצלמות אכיפה ניידות שיותקנו על גבי ניידות פיקוח, באמצעותן תתבצע 

אכיפה על במהלך נסיעה. הפקח בניידת מבחין בעבירה לנגד עיניו ופועל 

לתיעודה באמצעות צילום בווידאו בזמן אמת. למען הסר ספק, ההליך כולו 

מלאה לציבור, תוך פרסום פרטי הפרויקט והתייעצות עם  יתבצע בשקיפות

התושבים בנוגע למיקום המצלמות, וכמו כן, יילקחו בחשבון בעת ההחלטה 

על המיקום, על פרמטרים של פגיעה במצבו הרפואי של אדם או בצנעת 

הפרט. בהקשר הזה, אגב, של ממד הפרטיות, חשוב לציין כי בית המשפט 

א והתיר את השימוש באמצעים אלה. יוזמות כאלה העליון הכשיר את הנוש

כבר פועלות היום ברשויות רבות, ביניהן ירושלים, תל אביב, פתח תקווה, 

באר שבע, כפר סבא ועוד. הן כולן מפעילות היום טכנולוגיות מתקדמות 

לקידום עיר חכמה ודיגיטלית, לשם ניהול מערך האכיפה העירוני ולקיום 

בעיר, ומצביעות על נתונים מעודדים בנוגע למיגור  הסדר הציבורי והפיקוח

 התופעות הללו. אשמח לקיים דיון בנושא והתייחסות ראש העיר, בבקשה. 

בתקופה הקרובה יתחילו לפעול נתיבי תחבורה ציבורית בעיר, ובהם נאכוף  מר מוטי ששון:

את ... בנסיעת רכבים פרטיים באמצעים דיגיטליים ועל פי חוקי המדינה. 

אחר בחינת הנושא וניתוח אופי של העיר, נתחיל להקים מערך אכיפה ל

דיגיטלי שבשלב הראשון יכלול מרכז בקרה, מצלמות נת"צ וניידת אכיפה 
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דיגיטלית. עם התקדמות הפרויקט נבחן הרחבתו למצלמות נייחות. מסתפק 

 בזה? 

 מסתפק בזה. אפשר להוריד מסדר היום.  מר שחר האס:

. אני עובר לסעיף הבא. הסעיף הבא, ירד מסדר היום, ירד מסדר היום. יאוק מר מוטי ששון:

שאילתא בנושא הסדרת הקורקינטים החשמליים ברחבי העיר. שחר, 

 בבקשה. 

 שוב אני? מה יהיה.  מר שחר האס:

 זה בסדר, שחר, אתה מגלה עניין.  מר מוטי ששון:

 

נטים החשמליים הסדרת הקורקי –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .3

 ברחבי העיר.

רציתי לדעת בבקשה מה סטטוס תוכנית הסדרת כל נושא הקורקינטים  מר שחר האס:

 החשמליים ברחבי העיר. 

, לאחר זכייה בקול קורא בעיר, הופעל שירות להשכרת 2020מנובמבר  מר מוטי ששון:

נה חברות בחולון. השירות הופעל כפיילוט לש 3קורקינטים חשמליים על ידי 

 אחת. במשך השנה ייבדקו היבטים רחבים הנוגעים לכך. 

יש לנו שאלת הבהרה. יש לנו דרישות של העירייה מהמפעילים? בנוגע  מר שחר האס:

 , -לקסדות, לוחות רישוי, כל מה ש

 מי קיבל את ההחלטה? איפה התקבלה ההחלטה גם?  דובר:

 הכל על פי חוק.  מר מוטי ששון:

פי חוק? איך? אני לא ראיתי קסדות. איך? אם אני הייתי ראש עיר,  איך על מר זאב ניסים:

, באמת, לא הייתי נותן את הפרויקט הזה, ... אני -אני בכלל לא הייתי נתן ל

 לא, אבל אני יכול ... 

הקול קורא פורסם בצורה מסודרת ... אם אני לא טועה, הוא גם פורסם  גב' יונת דיין:

. החברות שהתעניינו בו, הן ניגשו והגישו את במלואו באתר האינטרנט בזמנו

כל המפרט. הן מחויבות כמובן לפעול לפי כל החוקים והכללים ... יכולת 

האכיפה של הקסדות, בדרך כלל שזה קטינים, גם לא בסמכות העירונית, אז 

 זה קצת קשה לכולם. אבל החברות מחויבות לפעול לפי כל חוקי,

מחייב שהם ישימו קסדות שם. הוא מחייב לחבוש קסדה. כן, אבל החוק לא  מר שחר האס:

 ואם מישהו לא מביא קסדה מהבית אז הוא לא, ... 

 אני ראיתי קורקינטים עם קסדות,  מר קובי מכלוף:

 , Wind-. חלק מהWind-יש, יש ב דובר:
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 ... אוקי, אני עובר לשאילתא הבאה.  מר מוטי ששון:

 אין חוק כזה.  דובר:

 בר. מר מוטי ששון:

 

 התייעלות אנרגטית במבני ציבור. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .5

שאילתא בנושא התייעלות אנרגטית במבנה ציבור. אני ארצה לדעת איך  מר שחר האס:

 מקדמת העירייה תוכניות של התייעלות אנרגטית במבנה הציבור. 

והדבר מקבל משנה תוקף  תחום הקיימות הינו ערך מוביל בתכנון העיר, מר מוטי ששון:

בעדכונה של תוכנית המתאר בימים אלו. עיריית חולון גם חתמה על אמנת 

בנושא זה והצטרפה לתוכנית המאיץ. עיריית חולון זוכה  15-פורום ה

לשבחים בנושא זה גם מצד מוסדות התכנון בהיותה פורצת דרך וחדשנית. 

חיוב לעמדות טעינה לוועדה המקומית מדיניות בנושא בנייה ירוקה, וכן 

לרכבים חשמליים. כמו כן, מקדמת העירייה מספר פרויקטים בנושא 

וולטאיים, פנינה ... וכן עמדת, הקמת -אנרגיה, כגון הקמת תאים פוטו

עמדות טעינה במרחב הציבורי. השנה התחלנו פיילוט חינוכי בנושא 

לל התייעלות אנרגטית ... בבית ספר אורט. יש מכרז תאורת רחוב הכו

התאמת המנורות ללד הנחשב יעיל אנרגטית. בוצע סקר, בשיתוף משרד 

האנרגיה, ונבחנים מבנים מתאימים להתקנת אמצעי חסכון באנרגיה וחשמל 

 ... כיבוי אוטומטי של מערכת השקיה ותאורה. 

הבנתי. אז נכון להיום יש רק מבנה ציבור אחד שמטופל מבחינת התייעלות  מר בר שי:

 אנרגטית. 

 לא, כל מה שאמרתי לך, מתקיים.  מוטי ששון: מר

, זה מאוד מבורך, כן? -השאר זה לא בתוך מבנים. השאר זה תאורת רחוב ו מר בר שי:

 אבל, 

במבנה החינוך, בחינוך קורים הרבה דברים. מהחלפת מזגנים, דרך החלפת  מר יוסי זיידה:

 תאורות, דרך חיישנים. 

 בבתי הספר.  גב' יונת דיין:

 בבתי ספר, בוודאי.  סי זיידה:מר יו

 כן, יש עוד מבנים כמו המבנה הזה גם.  מר בר שי:

 ... טוב, אני עובר לשאילתא הבאה. בבקשה, בר.  מר מוטי ששון:

 

 עיכוב בהפעלת מוניות שירות. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .6
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ה מול החברות השאילתא בנושא הפעלת מוניות שירות. מה העירייה עשת מר בר שי:

 שזכו במכרז להפעלת מונית שירות, על מנת לזרז את הפעלתן ... במכרז? 

השירות לא תלוי בגורמים העירוניים אלא במשרד הרווחה. מנהל אגף  מר מוטי ששון:

התנועה שלנו נמצא בקשר עם הגורמים האחראיים בנושא, ומנסה לקדם 

במכרז להפעלת השירות תחילת הפעלת הקווים בחולון. בימים אלה, הזוכה 

מכין תוכנית להפעלת קווים שתוצג למינהלת הרלוונטית במשרד ... מסלולי 

המוניות תואמו מול אגף התנועה. אושרו תוכניות להסדרת מקומות קצה 

 של קווים והצבת תמרורים בשטח. 

בעיריות אחרות גם פנו במכתבים רשמיים כדי לזרז את ההפעלה של מוניות  מר בר שי:

 רות, ובינתיים כאן יש, אין שום לוח זמנים, השי

 אתה שוכח שהיה לנו קורונה והיה לנו, הייתה מלחמה, ... יותר לאט עכשיו.  מר מוטי ששון:

 נכון, אבל אפשר לקדם,  מר בר שי:

אז אני אומר לך, מנהל אגף התנועה, יש לו את המנדט והוא פועל, עומד  מר מוטי ששון:

 לשאילתא הבאה. כן, קרן.מולם. אוקי, אני עובד 

 

 חיזוק מבנים. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .7

שאילתא בנושא חיזוק מבנים. לאור האירועים הביטחוניים האחרונים ...  גב' קרן גונן:

לתושבים ... נושא חיזוק המבנה חשוב גם בימי לחימה, ולכן ... חלק לא 

 קון וחיזוק מבנה. מבוטל ממבני העיר עומדים ... הליך תי

אכן מאז מבצע שומר חומות חלה עלייה במספר הפניות ... מרכז מידע  מר מוטי ששון:

ושירות, בנוגע להקמת ממ"ד. הורתי על הכנת מדריך לתושב, המסביר, 

מבאר את הליך הרישוי לצורך הוצאות היתר בנייה לממ"ד ... שיפור המיגון. 

.. צוות חשיבה מקצועי לביצוע כמו כן, עלה הנושא בוועדה המקומית .

 הליכים ... אפשרות למתן ... 

 מוטי, יש הקלות בעניין הזה? של הממ"דים.  מר יעקב מזרחי:

 איזה הקלות?  דובר:

 ... בית פרטי, ... ממ"ד, לא בתוך הבית,  מר יעקב מזרחי:

באה. אבל יעקב, אתה לא ככה יכול להתפרץ. אוקי, אני עובר לשאילתא ה מר מוטי ששון:

 בבקשה, תשאלי.

 

מה הפעולות שמבצעת עיריית  -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .8

 חולון לשמור על מאגרי המידע של תושביה?
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השאילתא שלי נוגעת לגבי מאגרי מידע של התושבים. אנחנו יודעים שבערים  גב' קרן גונן:

מה קורה  אחרות נקנסו בעקבות באגים במאגרי המידע. אני אשמח לדעת

 בחולון. 

קיבלתי את הכבוד לקרוא את התשובה. מאגרי המידע של עיריית חולון  גב' יונת דיין:

מתחלקים לשניים. מאגר מידע, מאגרי מידע שמוחזקים על ידי חברות 

. במקרים כאלה החברות ETRחיצוניות, דוגמה, החברה לאוטומציה, מלם, 

גנת הפרטיות והתקנות, דואגות לאבטחת המאגר בהתאם לדרישות חוק ה

ואני אוסיף, גם בהתאם לנוהל של הרשות להגנת הפרטיות, חלק ... בהסכם 

ההתקשרות. והשני זה מאגרי מידע המוחזקים ברשות הארגון. להלן מנגנוני 

ההגנה שמיישמים על גבי מאגרים הנמצאים ברשות הארגון. עובד שאושר 

שתמש וסיסמה לגישה לגישה למאגר מידע ... מנהל המאגר, מקבל שם מ

למאגר הספציפי בהתאם להרשאות שהוקצו לו מתוקף תפקידו. בנוסף, 

מפעילים מספר שכבות הגנה שמטרתן להגן על רשת הארגון, על השרתים 

, שחוצץ בין רשת הארגון לאינטרנט, ובין רשתות Firewallותחנות האזנה. 

חוץ לארגון, המשתמשים ... מינהל לבין השרתים. לפני כל כניסה ליעד מ

, שמונעת מבעוד מועד ניסיונות גישה umbrellaהבקשה מועברת לרשת 

לאתרים המכילים נוזקות, תוכנות מזיקות. הגישה שם ... לאינטרנט 

 -מנוטרת בפגיעויות על ידי מספר מנגנונים שמיושמים באמצעות ה

Firewall ,וביניהם אנטי וירוס ,intrusion ,prevent  ...system מיני  ... כל

ושאר, התחזות לאתרים  phishingאמצעים שמסננים ניסיונות חדירה, 

רשמיים. על כל תחנות העבודה והשרתים מותקן אנטי וירוס. מבחינת הגנה 

בענן  Symantecעל הדואר האלקטרוני אנחנו משתמשים במערכת של 

שמבצעת בדיקה של דברי דואר הנשלחים למשתמשים הארגון, הן 

... טרום העברתם לנמענים. יש כתובות שלמות שחסומות לווירוסים והן 

לכניסת מיילים דרך אגב. בנוסף אנו מבצעים הגבלות כמו מניעת הכנסת 

דיסק און קי לרוב המחשבים בארגון, חסימת גלישה לאתרי שיתוף קבצים, 

מניעת הורדה והעלאת קבצים למיילים פרטיים והסרת משתמש מיכולת 

 ו, ההבדל בין אדמיניסטרטור למשתמש. ניהול המחשב שהוקצתה ל

 בקיצור, חולון לא תקבל קנס.  גב' קרן גונן:

 נקווה.  גב' יונת דיין:

 גם אני.  גב' קרן גונן:

 אוקי, אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 

 פטור חלקי מארנונה למוסד המתנדב לשירות הציבור. .20



 532 פרוטוקול 06.1.06202 –ליום  38מס'  ---חולון ישיבת מועצה  81-מועצת העיר ה

 

17 
 

סעיף, ה לסדר. יש לך פה את אושרית. רגע, ... זה לא שאילתא, עכשיו זה הצע גב' יונת דיין:

 הסעיף לסדר היום, 

 פטור חלקי מארנונה למוסד,  דובר:

 המתנדב לשירות הציבור. אושרית, את?  גב' יונת דיין:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

ערב טוב לכולם. הועברה אליכם רשימת מוסדות אשר הגישו בקשה למתן  גב' אושרית לוי:

המתנדב לציבור מכוח סעיף ... הפטור הוא פטור ...  פטור מארנונה למוסד

שני שליש מגובה החיוב. הבקשה של כל מוסד, על כל הנספחים שלה, נבדקה 

באופן מדוקדק, קפדני על ידי ועדת רשות ... פטור מארנונה ... לשירות 

אנשי מקצוע, עובדי עירייה, בתחום הכלכלי.  4הציבור, שמנוגשת על ידי 

, 2019ובדת לפי הקריטריונים שנקבעו בחוזר מנכ"ל ממאי הוועדה הזאת ע

 אשר קבע תנאים, 

 חוזר מנכ"ל משרד הפנים.  מר מוטי ששון:

, שקבע תנאים וקריטריונים למתן 2019חוזר מנכ"ל משרד הפנים, ממאי  גב' אושרית לוי:

הפטור. ועדת ... הפטור העבירה את הממצאים שלה והמסקנות, לוועדת 

למאי. ועדת ההנחות  23-למאי ו 4בבקשות האלה בתאריכים הנחות, שדנה 

מוסדות, שעמדו בכל  16מוסדות מתוך  3-המליצה לאשר פטור ל

הקריטריונים ונקבעו לעניין הפטור. שלושת המוסדות האחרים לא ענו על 

. המוסדות האחרים לא ענו על לפחות אחד מהקריטריונים. 13לפחות אחד, 

לקבל את הפטור הזה, המבוקש, המוסד חייב  אני חייבת לציין שעל מנת

לעמוד על כל הקריטריונים במצטבר. סכום הפטור המבוקש לכל שלושת 

ש"ח. מבוקש בזאת ממועצת העיר לאשר או  42,494המוסדות הינו בסך 

 לדחות את הבקשות כמפורט ... 

 ... ומה שאני רואה שהכל דומה. גם חלוקת מזון.  דוברת:

לוקת מזון, כן. חלוקת מזון לנזקקים. ... קריטריונים, ושלושת המוסדות ח גב' אושרית לוי:

 האלה עמדו בכל הקריטריונים, 

 את יכולה לחזור,  :1דובר 

 מי יושב בוועדה?  גב' אושרית לוי:

 מי הם הנציגים? לא צריך שמות,  :1דובר 

 יש שתי ועדות. קודם כל, יש ועדת,  גב' אושרית לוי:

 , -'ה, זה מפריע, ניסן וחבר מר מוטי ששון:

 אוקי, יש שתי ועדות. הוועדה הראשונה היא ועדת רשות,  גב' אושרית לוי:
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 חבר'ה, אי אפשר ככה, אני מבקש.  מר מוטי ששון:

הוועדה הראשונה היא ועדת רשות. היא ועדת קדם פטור מתנדב לציבור. מי  גב' אושרית לוי:

י, שהיא חשבת העירייה, מנהלת שיושב שם זאת אני, מנהלת ... עירייה, אסת

 הגבייה, סיוון ריאבוי, והרפרנטית, שמתעסקת בכל הבדיקה של המסמכים,

 אתם עושים את המיפוי הראשוני בעצם.  דובר:

אנחנו למעשה בודקים את כל המסמכים, בצורה מאוד מאוד מדוקדקת  גב' אושרית לוי:

נחות. גם ועדת וקפדנית. אנחנו לא מחליטים, אנחנו מעבירים לוועדת ה

הנחות לא מחליטה, היא ממליצה. מי שמחליט למעשה זה מוצעת העיר, ולכן 

 זה מובא אליכם לאישור. 

 סליחה, מי שלא עמד בקריטריונים, יש לו סיכוי להגיש?  מר יעקב אחדות:

נכון. תוך חודש ימים מהחלטת מועצת העיר, אותה עמותה שנדחתה, היא  גב' אושרית לוי:

ת לממונה על המחוז ממשרד הפנים. ברגע שהוא ייבחן את יכולה לפנו

הבקשה, יכול להיות מאוד, או שהוא יקבל או שהוא יידחה בשנית. כל 

 החלטה של משרד הפנים מובאת לפתחנו ואנחנו מיישמים אותה, כמובן. 

 זה חוזר שוב למועצה.  מר יעקב אחדות:

 בקריטריונים, אז למה שהוא,  אבל אם הוא נדחה בגלל שלא עמדו גב' נעה צ'פליצקי:

 רוב הסיכויים שהוא יידחה.  דובר:

 רוב הסיכויים שהוא יידחה גם במשרד הפנים, אבל יש לו את הזכות להשיג.  גב' אושרית לוי:

 אבל יש לו את הזכות להגיש ערעור.  דובר:

 כן,  גב' אושרית לוי:

 איזה אנשים? מי יושב בוועדת ההנחות? שוב, לא שמית, אבל  מר שחר האס:

 מי יושב בוועדת ההנחות? יש שם חבר אופוזיציה, יש שם, גב' אושרית לוי:

 חבר מועצה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 חבר קואליציה. יש שם חברי מועצה.  גב' אושרית לוי:

 חברי מועצה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 חברי מועצה ונציגים של העירייה.  גב' אושרית לוי:

 ... חבר'ה, אי אפשר ככה, אני מבקש. תדברי בקול רם, שישמעו.  אוקי מר מוטי ששון:

שלושת העמותות שאישרנו להם את הפטור, "עורו משנתכם", "תנו יד  גב' אושרית לוי:

 "יד לחיים" ... טובים יותר. -לחבר" ו

 מעולה, יופי.  גב' נעה צ'פליצקי:
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, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10 ,9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  23, 22, 21, 20

 

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה. .9

בקשת לאישור מועצת העיר למחיקת חובות בהסדרי פשרה על פי מכתבה   מר מוטי ששון: 

. סיוון, 21למאי  20שי, של סיוון ריאבוי, מנהלת מחלקת הגבייה. מיום חמי

 בבקשה.

, קודם כל אני אקדים ואומר שאנחנו פועלים כמובן על -טוב, גודל החובות ש גב' סיוון ריאבוי:

פי נוהל מחיקת חובות בהסדרי פשרה ברשות איתנה. קודם לכן, כשהחובות 

הגיעו לכאן, הם עברו ועדת פשרות הממונים בה, נמצא בה הגזבר, מנהלת 

אנוכי, מנהלת מחלקת גבייה, ועוד נציגה ממחלקת גבייה, אגף הכנסות, 

... גם יש המלצה של עורכי דין שמטפלים. -שבאמת בדקה ועברה על כל ה

, זה חוסר 1מיליון ש"ח. מה שגבינו זה  2.8גודל החובות, סך הכל חובות הם 

ש"ח. כל החובות באמת נבדקו,  1,167,000מיליון, והסכום ... זה  1.7של 

קפידה. אנחנו עשינו את מירב המאמצים למיצוי הליכי גבייה. יש פה נבחנו ב

הרי מקרים של אנשים שהם זכאים להנחה כזו או אחרת. זה לא, עברו את 

כל הסנקציות, עברו את כל הסנקציות המקובלות והגענו לכדי כאן. כמובן 

 שאתם צריכים לאשר את המחיקה.

 יש גם חובות של ארנונה?  דובר:

 ארנונה, מים, יש גם חינוך.  ריאבוי: גב' סיוון

, 2, 1טוב, חברים, מי בעד אישור המועצה למחיקת חובות בהסדרי פשרה?  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  23, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3

. 1202במאי  20-אושר מכתבה של סיון ריאבוי, מנהלת מחלקת הגבייה, מ

 . אני עובר לסעיף הבא. אושר

 

תוח חולון בע"מ, ליום אישור דוחות כספיים של החברה הכלכלית לפי .10

31.12.2020. 

. 20לדצמבר  31-החברה הכלכלית לפיתוח חולון, דו"חות כספיים, ליום ה מר מוטי ששון:

 מוטי, אתה מציג? 

 כן.  מר מוטי ענתבי:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

רב טוב. אז אני מוטי אנטבי, מנהל הכספים של החברה הכלכלית לפיתוח ע מר מוטי ענתבי:

. בקופת 2020בדצמבר  31, 20חולון. אני אעבור על המאזנים של החברה ליום 
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מיליון שקל. זאת יתרה נקודתית. הכסף  9.7החברה היו מזומנים בסך 

פברואר. השקעות לזמן קצר, -שימוש למעשה לתשלומים במהלך חודש ינואר

מיליון שקל. שוכרי נכסים היו  2.36ה תיק שהחברה מנהלת, עמד על סך של ז

שקלים. חייבים ויתרות חובה, מורכב בעיקר מהוצאות  11,000חייבים לנו 

מראש, ממסים נדחים, חוב שוטף של הרשות להתחדשות עירונית ומוסדות, 

שקל. זה מיליון  6.4מיליון שקל. עיריית חולון, החוב השוטף עמד על  1.4סך 

בעיקר בגין פרויקטים, ההתחשבנות היא בגין פרויקטים שאנחנו ביצענו 

בדצמבר, והיא תשלם לנו כחודש לאחר מכן. מסים נדחים זה איזוהי יתרה 

שקל. למעשה יש פה  285,000שקל. רכוש קבוע,  4,000שמתגלגלת מאזנית, 

שוב, זה הוצאות ... שוטפות שהורידו את היתרה משנה שעברה. רכוש אחר, 

שקלים. סך הכל המאזן,  9,000איזושהי יתרה מאזנית קבועה שעומדת על 

מיליון שקל. לצד ההתחייבויות השוטפות יש לנו ספקים ונותני  20.3

מיליון שקל. זה תשלומים שאנחנו שילמנו במהלך ינואר,  12.8שירותים, 

של  פברואר, מרץ. זכאים ביתרות זכות, זה הכנסות מראש, חופשה והבראה

מיליון שקל. התחייבויות לזמן ארוך בשל סיום  3.1עובדים, מוסדות שונים, 

. השינוי 4.3שקל. ויתרת ההון העצמי של החברה,  18,000יחסי עובד מעביד, 

לעומת שנה שעברה הוא בגין ההפסד שהיה לנו בשנה שעברה שאנחנו תכף 

והפסד לשנת  נציג אותו ברווח והפסד. אם נעבור לעמוד הבא, דו"חות רווח

מיליון שקל. הכנסות מפעילויות  47. הכנסות מביצוע פרויקטים, 2020

מיליון שקל. כאן היה לנו ירידה לעומת שנה שעברה, בעיקר בגין  24אחרות, 

-הכנסות מדמי שכירות, ביטולים של חיובים לגני ילדים ... בזמן הסגר, כ

 הפרויקט, סליחה? שקל. מצד שני היה לנו גידול בפעילויות של  459,000

 לא שומעים, קרן.  מר מוטי ששון:

 שאלתי לגבי העלייה של ... ביצוע פרויקטים.  גב' קרן גונן:

רגע, כי ההכנסות מביצוע הפרויקטים עלתה, עלות, ולכן יש עלייה בצד השני  מר מוטי ענתבי:

 של העלות של ביצוע הפרויקטים, מן הסתם. 

 בל זה חתיכת עלייה,לא, אני מבינה, א גב' קרן גונן:

 אנחנו ביצענו השנה יותר פרויקטים ממה שביצענו בשנה שעברה,  מר מוטי ענתבי:

 פי שניים.  גב' קרן גונן:

כן, כי זה, יש דברים שהם מה שנקרא, בצינור. לוקח זמן עד שמגיעים  מר מוטי ענתבי:

להיתרים, עד שמסיימים תוכניות. התנודות בפרויקטים זה בהתאם 

 ים ... לתהליכ

לא, אבל יחסית לתקופת הקורונה, זה יחסית מאוד משמעותי. שנה שלמה  גב' קרן גונן:

 של קורונה ועשיתם הרבה פרויקטים. 
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נעשה לפחות אותו דבר  21-עשינו לא מעט פרויקטים ... כן. אנחנו מקווים שב מר מוטי ענתבי:

צד השני של ואולי גם יותר. עלות ביצוע הפרויקטים ועלות ההכנסות, זה ה

ההכנסות. סך הכל נשאר לנו, משני הסעיפים האלה, הכנסות, מה שנקרא 

מיליון שקל. היה לנו הוצאות  2.4-רווח גולמי בעגה המקצועית, של עסקים, כ

. השינוי לעומת שנה שעברה, בסעיף הזה, נבע בעיקר 2.6-תפעול, הנהלה ... כ

מס הכנסה וביטוח מהוצאות חד פעמיות של סגירת שומות ניכויים מול 

-שקל, ולמעשה היה לנו ירידה בהוצאות האחרות של כ 180,000-לאומי, כ

. ואני מזכיר את ההפסד 224שקל. היה לנו השנה הפסד תפעולי,  90,000

בהכנסות שהיה לנו, ירידה בהכנסות שהיה לנו מדמי שכירות. היה לנו הפסד 

ל ההפסד הנקי שקל. סך הכ 47,000, 1.77%מניהול תיק ההשקעות, של 

 שקל. עד כאן לדו"ח. אם יש שאלות, אני אשמח לענות.  215,000השנה, 

 סליחה, לגבי הוצאות תפעול, על מה מדובר? איזה הוצאות תפעול?  מר יעקב מזרחי:

הוצאות תפעול זה בעיקר שכר עבודה, זה החלק הכי גדול של הוצאות תפעול,  מר מוטי ענתבי:

 והמשרדים של ההנהלה.  וכל מה שקשור לניהול משרד

 העובדים של החברה הכלכלית, לאורך השנה הזאת, בחל"תים?  מר יעקב מזרחי:

מוסדות כמונו לא קיבלו חל"ת. היה לנו, לא מקבלים כסף מהמדינה. הייתה  מר מוטי ענתבי:

עובדים בחל"ת לתקופה קצרה. אנחנו עבדנו רגיל.  3לנו עובדת אחת בחל"ת. 

 ו, אתה רואה שגם, עשינ

 לא, בגלל השכר אני שואל. בגלל הוצאות ... של השכר,  מר יעקב מזרחי:

 לא קשור.  מר מוטי ענתבי:

 באמת?  מר יעקב מזרחי:

 לא קשור. אנחנו עבדנו מלא במשך כל השנה הזאת. גם בשנה הזאת.  מר מוטי ענתבי:

זה עיקר  ברשותך, מוטי. שמתם לב, הכנסות מפרויקטים גדלו מאוד. גב' פנינה שנהב:

העיסוקים שלנו. אנחנו כל השנה הזו בנינו וקידמנו פרויקטים, כאילו הייתה 

 שנה רגילה. למעט במקומות שוועדת ערר עצרה אותנו. 

 אפשר לציין כמה פרויקטים שעשיתם בסכומים האלה?  גב' קרן גונן:

לים בשדרה, כן, ודאי. בית ספר חרדי שעוד מעט נגמר, ברחוב האצ"ל. מגד גב' פנינה שנהב:

 שמתקדם מאוד יפה. 

 מה עשיתם במגדלים בשדרה?  מר זאב ניסים:

אנחנו בונים את מגדלים בשדרה. זה, הפארק שנמצא, ... הפארק של מגדלים  גב' פנינה שנהב:

בשדרה, שהוא מאוד מאוד מתקדם. מתנ"ס מקהלו"ת שמאוד מאוד 

רה, ייגמר עוד מתקדם. שיפוץ מאוד גדול. לזרוס, שהתחלנו אותו בשנה שעב

 מעט. ... לזרוס. יש עוד הרבה עבודות ... שהתחלנו לבנות ... 
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 יוסי, המגרש בלזרוס שנים כבר. שנים משפצים אותו. גב' נעה צ'פליצקי:

 ... יש לא מעט פרויקטים שאנחנו,  גב' פנינה שנהב:

 לא הסתיים עוד?  גב' נעה צ'פליצקי:

יקח להם עוד שלוש רבעי שנה בטח. זה פרויקט מאוד כמו מגדלים בשדרה. וי  גב' פנינה שנהב:

 ארוך. יש פרויקטים, 

 שלוש. -... פרויקטים עם היקפים גדולים נמשכים שנתיים מר מוטי ששון:

 לא, אבל לזרוס, יש בו כל מיני,  גב' קרן גונן:

ן. לזרוס לא התחיל, לזרוס, ככה, לזרוס, בהתחלה תכננו אותו קרוב לאיילו גב' פנינה שנהב:

לאחר מכן הסתבר, על ידי, נדמה לי שזה היה חברת, איך קוראים להם, ידידי 

 איילון, 

 נתיבי איילון.  גב' נעה צ'פליצקי:

פתאום אמרו לנו, "לא, אנחנו פה מפקיעים שטח לדרך". אז התחלנו לתכנן  גב' פנינה שנהב:

ון. אותו מחדש, יותר עמוק. כאילו לכיוון הים, לכיוון מערב. נגמר התכנ

חודשים. העירייה מקבלת מפתח. יש מגרש ספורט  3אנחנו בלזרוס כבר 

 לעילא ולעילא. זה מגרש כדורגל. 

שנייה, רק שאלה. בעצם כל ההכנסות שולמו לכם, למרות שבעצם  גב' קרן גונן:

 הפרויקטים עדיין לא הסתיימו. 

 כל, לא,  גב' פנינה שנהב:

 , 2021-ב גב' קרן גונן:

לא, אני אדייק לך. אני אדייק לך. משולם לנו רק מה שבוצע. אנחנו, יש ...  :גב' פנינה שנהב

שהעירייה מאשרת אותו, אבל התשלומים לעירייה הם פר חשבוניות. הקבלן 

מוציא לנו חשבונית על הדברים שבוצעו, כמובן נבדק הכל, ואנחנו מוציאים 

 וצעו, ... לעירייה חשבונית בגין עבודות שבוצעו. עבודות שעדיין לא ב

אנחנו מדברים, בשנת קורונה, בעצם ביצעתם את כל  2020-, ב2021-ב גב' קרן גונן:

 הפרויקטים האלה, הגשתם, סיימתם וקיבלתם, 

 לא, לא סיימנו. לא, לא, לא.  גב' פנינה שנהב:

 יש חשבון חלקי.  דובר:

 למשל יש חשבונות ... כל חודש,  גב' פנינה שנהב:

 צתם פי שניים פתאום, אז, כי קפ גב' קרן גונן:

קבלן לא יכול, נגיד לקבלן יש, אני אתן לך דוגמה. מגדלים בשדרה זה עשרות  גב' פנינה שנהב:

מיליונים. הוא לא יכול לממן את הכל עד שהוא גומר ... כל דבר שהוא עושה, 
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נבדק. הוא מוציא חשבונית, אנחנו מוציאים לעירייה, מתקבל כסף ואנחנו 

 . 30ה מתבצע בשוטף פלוס משלמים לו. ז

 אוקי, תודה. כן, אלינור, בבקשה. מר מוטי ששון:

 אמרת פרויקטים מאוד מאוד יפים, אבל מה עם הפרויקט של שבט עתיד?  גב' אלינור מטלון:

 יש דיון אצל ראש העיר, לדעתי בסוף החודש.  גב' פנינה שנהב:

 העברנו תב"רים?  גב' אלינור מטלון:

 אתם העברתם תב"רים, נכון,  גב' פנינה שנהב:

יש דיון אצלי בסוף החודש. בבקשה, עוד שאלות. אין שאלות, אוקי. מי בעד  מר מוטי ששון:

אישור הדו"חות הכספיים של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ, ליום 

, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 2020לדצמבר  31

 בעד. מי נגד? אחד נגד. מי נמנע?  19 ,18, 17, 16

 אני.  גב' קרן גונן:

 אחד נמנע.  מר מוטי ששון:

 אני רוצה, אפשר לציין לפרוטוקול למה?  גב' קרן גונן:

 לא, לא, לא.  מר מוטי ששון:

 למה? אני רוצה להגיד משהו לפרוטוקול.  גב' קרן גונן:

 זה לא, תשמעי,  מר מוטי ששון:

 שנייה, אני רוצה להגיד משהו לפרוטוקול.  אבל גב' קרן גונן:

לא, את לא יכולה להגיד כבר. ... סליחה, כי הייתה הצבעה. את משנה סדרי  מר מוטי ששון:

 עולם פה, מה שאת רוצה. 

 אני יכול לנמק את ההצבעה שלי?  גב' קרן גונן:

 לא.  מר מוטי ששון:

 אסור לי?  גב' קרן גונן:

 נמק. אני עובר לסעיף הבא. אף אחד לא מ מר מוטי ששון:

 ... לפרוטוקול, בבקשה,  גב' קרן גונן:

 

סככות מעל מגרשי ספורט  5אישור פרויקט במימון החברה הכלכלית של הקמת  .11

 וולטאיות,)מצ"ב(.-+ מערכות פוטו

בקשה לאישור לנטילת אשראי מהבנק לצורך ... על מגרש ספורט פלוס  מר מוטי ששון:

וולטאית. חברים, אני מבקש את האישור של -ומערכת לייצור חשמל פוט
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-קירויים על מגרשי ספורט פלוס מערכת לייצור חשמל פוטו 5הקמת 

וולטאית, לפי סקר גגות שנערך. אנחנו מבקשים לקבל אשראי מהבנק ... 

 סעיפים. אוקי, מי בעד?-סעיפים

דע לגבי רגע, שנייה. קיבלנו החלטה להוסיף עוד גגות על בסיס איזה מי מר בר שי:

 פרויקטים, 

-גגות שעליהם אנחנו מתקינים מערכות פוטו 14לא, קיבלנו ככה, יש לנו  גב' פנינה שנהב:

וולטאיות. אישרתם את זה לפני בערך שנה. עוד מעט הכל מסתיים. עכשיו 

בתי ספר, קציר, יסודי שרת, שז"ר,  5-אנחנו התבקשנו על ידי העירייה, ב

סככה מעל מגרש הספורט, ועליה מערכת הרצוג, להקים סככות, גם את ה

וולטאי. לצורך זה אנחנו צריכים א', את האישור שלכם לעשות את זה. -פוטו

-ב', אנחנו צריכים ליטול הלוואה. זה במימון החברה. גם הגגות הפוטו

 וולטאים היו הכל במימון מאה אחוז, 

 ויקט קיים? לא, אין לי בעיה, אני שואל מבחינת ... כהמשך של פר מר בר שי:

זה לא המשך, זה פרויקט חדש. אבל זה הקמת גם הצללה. זה פרויקט הרבה  גב' פנינה שנהב:

 וולטאי. -יותר יקר, כי זה להקים הצללה ועליה מערכת פוטו

 , -אז מבחינת המערכת עצמה, הספק הוא אותו ספק של ה מר בר שי:

לקמת המערכות על גבי הגגות,  במקרה הזה, במקרה אלקטרה, שזכו במכרז גב' פנינה שנהב:

 זכו גם במכרז להקמת סככות,

 הם מרוצים מאיך שזה,  מר בר שי:

הם עושים עבודה מצוינת עד היום. אני מקווה שגם ככה הם ימשיכו. קבלנים  גב' פנינה שנהב:

 זה לא דבר שאפשר, 

ידים, מה קרה מה עם עתידים, סליחה? מה עם עתידים? שנים מדברים על עת גב' נעה צ'פליצקי:

 לעתידים? 

שנייה, קודם כל, רשימת בתי הספר סוכמה לבקשת העירייה. זה לא החלטה  גב' פנינה שנהב:

שלנו. המימון של זה הוא במאה אחוז מימון של החברה הכלכלית, שמבקשת 

 . שנים 15למשך מיליון שקל  5-היום את אישורכם לקחת אשראי מהבנק, כ

 מה העלות?  מר זאב ניסים:

 מיליון שקל.  5-כ גב' פנינה שנהב:

 בנושא ההצללה?  דובר:

 וולטאיות. -בנושא ההצלה פלוס המערכות הפוטו גב' פנינה שנהב:

 איזה פורום בעירייה מחליט על איזה בתי ספר?  גב' נעה צ'פליצקי:

 , לא מחלקת החינוך, -מחלקת ה גב' פנינה שנהב:
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 איזה מחלקת?  גב' נעה צ'פליצקי:

מינהל החינוך החליט איזה בתי ספר. היו לו כמה קריטריונים. א', בבית ספר  ה שנהב:גב' פנינ

 אין קירוי. ב', בבית ספר אין אולם ספורט גם נדמה לי. 

 יוסי, מה עם עתידים באמת?  גב' נעה צ'פליצקי:

אבל את הקריטריונים, לא אנחנו קבענו אותם. קיבלנו אותם מהעירייה  גב' פנינה שנהב:

 שהוא ...כדבר 

 יוסי, מה עם עתידים? לא זה, לא זה, לא זה. מי, איך אומרים, מי,  גב' נעה צ'פליצקי:

 יושבים אנשים ומחליטים. מה לעשות,  מר מוטי ששון:

 אבל אתם מכירים את עתידים.  גב' נעה צ'פליצקי:

 בתי ספר בחרו, מה קרה.  5מה,  מר מוטי ששון:

יבות הנהלה אתם צריכים ללחוץ עליו. אם אתה לא את בקואליציה. ביש מר זאב ניסים:

 תאשר לנו את ... 

קירויים על מגרשי ספורט פלוס מערכת לייצור חשמל  5אוקי, מי בעד הקמת  מר מוטי ששון:

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1וולטאית, לפי סקר גגות שנערך? מי בעד? -פוטו

. מי נגד? מי נמנע? אחד. ונעה, את בעד 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11

 נמנעת? 

 נמנעת.  גב' נעה צ'פליצקי:

 שניים נמנעים. מר מוטי ששון:

 אפשר להגיד,  גב' קרן גונן:

 לא, סליחה, זה לא שיטה.  מר מוטי ששון:

 בדקת? גב' קרן גונן:

 בדקתי. ההצבעה בהרמת ידיים.  גב' יונת דיין:

 זה הכל.  מר מוטי ששון:

 לא שמעתי.  נן:גב' קרן גו

 הצבעה בהרמת ידיים.  גב' יונת דיין:

 אני עובר לסעיף הבא. אושר מוטי ששון:

 

לחברה הכלכלית פיתוח  ₪מיליון  5אישור לנטילת הלוואה מהבנק בגובה עד  .12

 חולון.

 עוד אישורים. אני צריכה ממכם את האישור,  גב' פנינה שנהב:
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 מיליון,  5לת אשראי מבנק מלווה בסכום של עד עכשיו אני קורא. מי בעד נטי מר מוטי ששון:

 אשראי או הלוואה? היא אמרה הלוואה, לא?  מר זאב ניסים:

 שנה.  25-אשראי זה הלוואה. זו תהיה הלוואה ל גב' פנינה שנהב:

, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1... וזה בהתאם ... שהתקבלו על ידי הבנק. מי בעד?  מר מוטי ששון:

בעד. מי נגד? מי נמנע? שניים  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 31, 12, 11, 10

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנעים. 

 

 אישור קבלת ערבות מהעירייה לטובת החברה הכלכלית. .13

 קבלת ערבות מהעירייה, ככל שתידרש, מהבנק.  מר מוטי ששון:

 מיליון.  5-הבנק המלווה. הבנק המלווה ל גב' יונת דיין:

 מי שמלווה,  ששון: מר מוטי

ייתכן והבנק ידרוש ערבות עירייה לצורך בטוחה להלוואה. כדי לא לחזור  גב' יונת דיין:

 במידה ... האישור מראש. 

 יוזיל את העלויות,  דובר:

 הערבות זה ההכנסות?  דובר:

 ערבות עירייה. ייתכן והבנק המלווה יבקש ערבות עירייה.  גב' יונת דיין:

, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

אני עובר לסעיף הבא. הסעיף  אושר.בעד. מי נגד? מי נמנע? שניים נמנעים.  20

 האחרון בנושא הזה. 

 

אישור להסמיך את העירייה בנושא תנאי ההסכם בין העירייה לחברה הכלכלית  .14

 לפתוח חולון.

להסמיך את העירייה לסכם את שאר תנאיי ההסכם בין העירייה לחברה  יונת דיין:גב' 

הכלכלית, לאחר שנדע מה גובה האשראי שהם צריכים בהלוואת וכל תנאיי 

 , -ה

 מה זה אומר העירייה?  מר בר שי:

 זה בנושא ההלוואה או בנושא אחר?  מר זאב ניסים:

ישנו הסכם על דרך כל ההפעלה והפעילות של  בין העירייה לחברה הכלכלית גב' יונת דיין:

החברה. להסכם הזה יצטרף נספח שמדבר על הפרויקט הזה. אבל את 

הפרטים האחרונים פה אפשר יהיה לסכם רק אחרי אישורים האלה ואחרי 

 שנדע מה גובה האשראי, 
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 אבל מי הבן אדם או הוועדה שעושה את, מר בר שי:

 ל את זה יהיה גזבר העירייה וראש העיר. העירייה, מי שינה גב' יונת דיין:

 ואנחנו נוכל לראות את ההסכם?  גב' אלינור מטלון:

 כמו כל הסכם ...  גב' יונת דיין:

 מדבר רק על מה שאנחנו דיברנו,  14סליחה, סעיף  מר זאב ניסים:

 רק על הפרויקט הזה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 נו עליו? על ההלוואה לפרויקט הזה שדיבר מר זאב ניסים:

 מיליון,  5-רק על ה גב' יונת דיין:

 רק על זה או גם על דברים אחרים?  מר זאב ניסים:

 וולטאי. -לקירוי ולפוטו גב' יונת דיין:

 , -אם את קוראת את זה פה, את מבינה ש מר זאב ניסים:

 סעיפי 4סעיפים, פשוט יש בתוכו  4-אתה תראה שאותו מסמך מצורף לכל ה גב' יונת דיין:

 משנה ושנדרש בכל אחד מהם אישור פרטני. 

 סעיפי משנה ועכשיו זה הרביעי.  3אישרתם  מר מוטי ששון:

 תסתכל על המכתב שצורף לסעיף הראשון.  גב' יונת דיין:

, 2, 1אוקי, מי בעד? מי בעד להסמיך את העירייה לסכם את תנאיי ההסכם?  מר מוטי ששון:

 בעד.  20. 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3

 אבל לבדוק טוב טוב, מוטי. לא כמו במגדלים בשדרה. מר זאב ניסים:

. אני עובר לסעיף אושר. שניים נמנעים. 2, 1מי נגד? אין נגד. מי נמנעים?  מר מוטי ששון:

 הבא. 

 

 .31.12.2020הצגת דוחות כספיים של תאגיד המים "מי שקמה" ליום  .15

 אוקי, מי שקמה, דו"חות כספיים. בבקשה, איפה, אוקי, בבקשה. טי ששון:מר מו

. ... בדו"חות. דו"חות המזומנים 2020דצמבר  31שלום, ערב טוב לכולם. ...  מר עקיבא זינגר:

מיליון ש"ח. מבחינת הלוואות, ההלוואות הולכות ויורדות  5.5לסוף שנה, 

לרווח והפסד. מחזור החילוט  מיליון ש"ח בלבד. נעבור 20-מהבנקים, כבר כ

בהשוואה לשנה קודמת. חלק  9%מיליון ש"ח. זה גידול של  162-מסתכם ב

מהגידול נובע מעליית מחירי המים שרשות המים מכתיבה כמובן, חלק זה 

 עלייה בכמויות המים, 

 אנשים היו בבית.  דובר:
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 בגלל הקורונה.  גב' נעה צ'פליצקי:

מיליון שקל. אני מזכיר, מס הכנסה כבר שם את היד גם  8שנה ... ... בסוף ה מר עקיבא זינגר:

כן על הרווחים של תאגידי מים. פטור ממס הסתיים באמצע השנה, וכרגע, 

בהיעדר ממשלה, אין שום גורם שמאריך את הפטור. מבחינת השקעות, 

מיליון ש"ח בפרויקטים. תכף אריק יסביר מעט  59-החברה השקיעה קרוב ל

מיליון ש"ח.  46.8ים, אם זה מעניין. והיא גבתה דמי הקמה, על הפרויקט

. החברה מעדיפה להשקיע 5.5בסופו של דבר, כמו שציינתי, יתרת המזומנים 

 את כל הכספים בפרויקטים בתחום המים והביוב, כדי לשפר את התשתיות. 

 סליחה, אתה יכול להגיד ...?  גב' אלינור מטלון:

,לשנות את השיטה  2015-טלים בעירייה, ובתאגידי מים החליטו, מכן. זה הי מר עקיבא זינגר:

מהחישוב שהיה  40%-וקוראים לזה דמי הקמה, שזה בערך, זה נמוך בכ

 היטלים בעירייה בזמנו. ככה רשות המים רוצה. 

 זה תעריף שמשלמים פר מטר לכל, להיתר הבנייה.  :2דובר 

 לכל בנייה, כן.  מר עקיבא זינגר:

 שקלים.  83ו כמו משה :2דובר 

אני בטוח שאתה, שאתם מכירים את הביקורת, תלונות על חשבונות המים  מר שחר האס:

של מי שקמה, המנופחים, לטענות לא מעט תושבים. היה איזשהו, הייתה 

דצמבר, שאותן -איזושהי נקודת זמן בסוף השנה הקלנדרית, באזור נובמבר

טברו באופן משמעותי והיו תלונות שבדרך כלל על מי מנוחות יחסית, הצ

חשבונות מאוד מאוד גבוהים ומנופחים. וראינו, אנחנו ריכזנו אצלנו בסיעה 

לא מעט פניות, וגם פנינו וקיבלנו סיוע והסבר. במקרים מסוימים גם קיבלו 

תושבים החזר בדין נזילות וכאלה. אבל, אני בטוח שחלק מהתשובה תהיה, 

נחנו מכירים את המתודה הזאת. אני "חבר'ה, הקורונה, השימוש, הזה". א

דצמבר שאתם יכולים -מדבר ספציפית, האם יש לך נתונים בגין נובמבר

להציג בפנינו? שיציגו האם הצריכה הייתה דומה לחודשי הקורונה שבהם 

נעשה שימוש יתר, כביכול, מרץ, אפריל וכדומה, בכדי להצביע על כך שבאמת 

 קראת סוף, לא הייתה איזושהי חריגה משמעותית ל

 בוא נעשה רגע ... לגבי המאזן, בוא נגמור את המאזן ואז,  מר עקיבא זינגר:

דקה, אני רוצה לומר לשחר. שחר, ... מה שקרה, ... דקה. זה לא קשור. כי  מר מוטי ששון:

 ברגע שיש לך תעריף, אריק, תקן אותי. אריק.

 אני מכיר, מכיר את התעריף.  מר שחר האס:

ברגע שיש לך תעריף ראשון, שזה יותר ויותר, זאב, זה מפריע לי. מתחשב  מר מוטי ששון:

בנפשות בבית, ... את הדברים האלה, יש תעריף ראשון. אחריו, כדי שאנשים 
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לא יבזבזו מים, רשות המים נתנה שם איזה תעריף מאוד מאוד גבוה, ואז, 

 ככל שאתה צורך יותר, אתה בבית כל הזמן,

 תוקצב. מהמ גב' נעה צ'פליצקי:

 אתה משלם את התעריף הגבוה.  מר מוטי ששון:

 ברור.  דובר:

 אתה משלם את התעריף הגבוה. לכן, בגלל,  מר מוטי ששון:

 ההפרש אבל, מוטי, לא הכל. על ההפרש רק.  מר יעקב מזרחי:

 כן, כמו בארנונה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 רק על ההפרש.  מר יעקב מזרחי:

 רנונה, גם בא גב' נעה צ'פליצקי:

 רק ההפרש שמעבר למכסה,  דובר:

 רגע, תנו לעקיבא רגע להשלים את הזה,  דובר:

ההשוואה לשנה קודמת, אני מדבר במקרו, בסך הכל, הצריכה למגורים  מר עקיבא זינגר:

 מיליון. מספרים ...  15-מיליון ל 14-עלתה במיליון קוב, מ

נוכח הסיטואציה של השנה ההשוואה בין השנים זה לחלוטין מובן  מר שחר האס:

 האחרונה. 

 זה הנתונים שיש לי כרגע,  מר עקיבא זינגר:

 אפשר בהחלט,  מר אריק מולה:

 האם ניתן לקבל פילוח,  מר שחר האס:

 . 19דצמבר -מול נובמבר 20דצמבר -אז אפשר בהחלט להוציא נובמבר מר אריק מולה:

 לא, זו לא הבדיקה שאני מבקש לעשות. מר שחר האס:

 , 15מול  14הוא אמר את זה עכשיו,  בר:דו

אז אני, שוב, אז אני אחזור שוב, כדי שנבין. אנחנו, הקורונה אצלנו החלה  מר שחר האס:

אפריל אנשים יתחילו -איפה שהוא בסביבות מרץ. אנחנו צופים שבמרץ

-תר בצריכת מים. הייתי שמח לקבל השוואה בין, נגיד, מרץלהשתמש יו

דצמבר, כדי לבדוק האם לקראת סוף השנה -יוני לנובמבר-אפריל למאי

הייתה איזושהי עלייה חריגה. כי אנחנו, לכל הפחות, קיבלנו המון המון 

 תלונות לקראת סוף השנה הקלנדרית, ואנחנו, חשוב לנו רק, 

 קיץ, חורף. יש שימוש בקיץ, חורף, ... גם  גב' נעה צ'פליצקי:

 דצמבר זה חורף. -דווקא נובמבר מר שחר האס:
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 דצמבר זה חורף, אז ... אבל לא משנה. -נובמבר מר אריק מולה:

 בדיוק.  גב' נעה צ'פליצקי:

בשנה שעברה, ביוני, ביוני בערך אישרנו גם את המאזן של מי שקמה, אז  מר אריק מולה:

ים, זה היא שיא ההתקפה. גם החבר'ה פה תקפו הייתה התקפה על התאגיד

 אותנו על ימין ועל שמאל. אתה קיבלת ממני את המייל שלי, 

 כן, את המייל, ואני,  מר שחר האס:

 חשבתי שתפציץ אותי במיילים, משום מה קיבלתי רק מייל אחד.  מר אריק מולה:

 כי אני בודק את הצריכה ... קודם כל,  מר שחר האס:

 שחר, תן לו לדבר.  ון:מר מוטי שש

אני לא יודע, אני לא ראיתי ממך, חוץ מהמייל ההוא לא ראיתי. חוץ מזה,  מר אריק מולה:

אני חושב שרוב חברי המועצה פה, יש להם את הקשר הישיר אליי. ראיתי 

פה חברים, הם פונים אליי כל פעם אם יש איזה, לכל בעיה הם פונים אליי. 

בבעיות או בתלונות על צריכות חריגות. להיפך,  אני לא ראיתי עלייה ניכרת

 אני חושב שיש עכשיו מיתון בפניות. עובדה היא שהשתפרנו, 

אני חייבת להגיד משהו. אני, באמת, אני עשיתי ניסוי אצלי בדירה, בדירה  גב' קרן גונן:

שלי, אמרתי, "יאללה, מחליפים שעון". אתה זוכר את המקרה של המרתף? 

שה ניסוי, למרות שזה לא הדירה שלי". החלפתי את השעון, אמרתי, "אני אע

... אני חייבת להגיד לך, אני עוד לא פרסמתי את זה, אבל כנראה באמת יש 

בעיה בשעונים הישנים. אם תסתכל על צריכת המים מהשעון הישן לעומת 

השעון החדש, הוא נורא משמעותי. חוץ מזה, אני חייבת להודות, שהרבה 

לפחות השכנים שלי ואנשים שהייתי איתם בקשר, כן מתארים מאוד אנשים, 

שיפור או לפחות ירידה בעלויות המים. אז אני לא יודעת כמה, לא בדקתי 

 את זה ... 

אז מה את אומרת, שאם השעונים לא תקינים אז אנחנו משלמים יותר? ...  גב' נעה צ'פליצקי:

 תר? אז זה לא בסדר. בגלל שהשעון לא תקין את משלמת יו

 עוד לא פרסמתי שום דבר בנושא, זה פעם ראשונה שאני אומרת את זה.  גב' קרן גונן:

 אוקי. אריק, יש לך מה להוסיף?  מר מוטי ששון:

 ... שליש מחיר אני משלמת ...  גב' קרן גונן:

סליחה, קרן, יש לך מה להוסיף, אריק? ... אוקי, מי בעד אישור הדו"חות  מר מוטי ששון:

 הכספיים,

 לא מאשרים, מוטי.  דובר:

 ... זה רק הצגה. דובר:
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 31רק לידיעה. אוקי, אנחנו הבאנו לידיעתכם את הדו"חות הכספיים ליום  מר מוטי ששון:

 לדצמבר, מי שקמה, 

 תודה רבה לאריק, יש לו יחסי אנוש גדולים.  דובר:

 אריק, שני שואלת אותך שאלה.  שני כהן מסילתי:

 א מנגישים את הפעימה הראשונה, פעימה שנייה ... למה ל שני כהן מסילתי:

 זאב, אתה לא יכול במקביל, זאב. זה לא פייר.  מר מוטי ששון:

 מה? סליחה, אני, מר אריק מולה:

 למה לא מנגישים את זה לתושבים?  שני כהן מסילתי:

 מה זאת אומרת מנגישים?  מר אריק מולה:

 מה השנייה. את הפעימה הראשונה, הפעי שני כהן מסילתי:

 ... זה כתוב בחשבונית.  מר אריק מולה:

 אבל לא תמיד ...  שני כהן מסילתי:

 למה? כתוב. ...  מר אריק מולה:

 אוקי, תודה רבה.  מר מוטי ששון:

 

 .31.12.2020אישור הדוחות הכספיים והמילוליים של "עמותת עליון" ליום  .18

וחת ילדים, נערים ונערות בחולון, ליום דו"חות כספיים של עמותת עליון לרו מר מוטי ששון:

 . מי מציג? כן, בבקשה, אתה רוצה להציג? 2020לדצמבר  31

 מי נמצאים איתנו רק? תגידו בקול רם.  דובר:

 אסנת היא מהעמותה, ואני רואה החשבון, דוד.  מר דוד קונפורטי:

 בבקשה, תציג את המאזן הכספי. בבקשה.  מר מוטי ששון:

שהתאפיינה בשנת  2020. שנת 2020המאזן שהוגש לכם הוא בגין שנת  :מר דוד קונפורטי

קורונה, אנחנו בעמותה, היה לנו תוכניות נרחבות להרחבת הפעילות ... מרץ 

עצרנו הכל, אמרנו בוא נראה איך משמרים את מה שיש. הצלחנו לשמר את 

כוח האדם שעובד בעמותה. מבחינת השכר, פחות או יותר ... מבחינת 

לות, כל הפעילויות שבוצעו בשנים הקודמות, בוצעו גם בשנה הזאת. הפעי

גם הוספנו פעילות חדשה שהיא, נקרא לה כרגע ניידת  2020לקראת סוף שנת 

. העמותה, ירדו לה ההכנסות, או 2021-לילה, ויש עוד תוכניות להרחבות ל

ומשהו,  6.100, 6.100-מיליון ל 6.5-. מ10%התקבולים ירדו בסביבות 

 600,000הוצאות גם ירדו. אנחנו נמצאים בעודף של הכנסות של כמעט וה

 שקל, שהכל יחזור לילדים של העירייה. של העיר. 
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 שמטופלים על ידי העמותה.  מר מוטי ששון:

שמטופלים על ידי העמותה. אנחנו מאוד מאוד קיווינו שנוכל להרחיב את  מר דוד קונפורטי:

דמות. זאת אומרת, להרחיב את הפעילות כמו שהתחייבנו בשנים קו

הפעילות. אבל מי ידע במרץ מה הולך להיות? לא רצינו לעשות איזושהי 

קפיצת בנג'י. עכשיו אנחנו במצב יותר טוב. עד שלא נקבל, עד שלא יתקבל 

תקציב ממדינת ישראל, קשה מאוד לתכנן את ההמשך, כי חלק מכובד 

ווחה. למרות שהעירייה מהתקציב הוא ממשרד החינוך, ממשרד העבודה והר

 , -מגבה אותנו בכל מה שצריך, עדיין אנחנו תלויים ב

 בממשלה.  דוברת:

 כן, במדינה. מר דוד קונפורטי:

 במצעד הדגלים.  דובר:

כן. אנחנו בעמותת עליון, הגבייה מהורים, שהיא לא ... היא יחסית קטנה,  מר דוד קונפורטי:

 ה. שקל ... שנ 250,000-ל 200,000היא בין 

 לשנה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא אמרתי שלא טוב. תלוי מתי.  דובר:

 אפשר ...  מר זאב ניסים:

חבר'ה, תאפשרו לו לדבר. זאב, אי אפשר להפריע לו. תן לו לדבר, אחר כך  מר מוטי ששון:

 תשאל שאלות. 

מי שיודע  שקל, צריך להבין גם, 600,000אני אומר דבר מאוד פשוט. יש לנו  מר דוד קונפורטי:

לקרוא במאזן, במסגרת הרכוש, בנקודת הזמן של סוף השנה העירייה נותרה 

ומשהו שקל, שזה הגיע בינואר, פברואר ומרץ.  1,300,000חייבת לעמותה 

אבל באותה תקופה, כאשר עמדנו לקראת סוף השנה, הכספים האלה לא היו 

חוב, מכסה  אצלנו. בסדר? בעמותה, לא אצלי. אי לכך, אתה כל הזמן מכסה

חוב ומדלג. אין טענות. גם לעירייה יש את הבעיות שלה, אני בטוח. אבל 

אנחנו בזה שהדבר החשוב היה, לשמר את הילדים ואת העובדים. פרויקטים 

 חדשים, 

אני רק אוסיף לנקודה הזאת. אומנם אתם רואים יתרות משמעותיות על  גב' אסנת עדן קנדלי:

הצוותים עבדו לדעתי ... בשלב הזה, בשנה  הנייר, אבל הפעילות לא ירדה,

הזאת שחלפה. כלומר, היתרות האלה, של הפעילות, הן לא משקפות את 

המאמץ האמיתי שנעשה בשטח על ידי הצוותים, וזה באמת מעל ומעבר מה 

שהם עשו. אז למעשה, אחת הדאגות שלנו לשנה הקרובה, זה באמת להשקיע 

ונים לגבי ... לגבי על מה אנחנו משקיעים גם בצוותים. וכמובן יש לנו גם תכנ

 בחזרה את הכסף. המטרה כמובן שהכל יחזור לפעילות, הכל יחזור, 
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 הוא אמר את זה.  מר מוטי ששון:

 מה מונע, אני לא מבין, מה מנוע מהם ...?  מר זאב ניסים:

 ביטחון.  מר דוד קונפורטי:

 מה ביטחון? ביטחון כלכלי?  מר זאב ניסים:

 ברור.  ונפורטי:מר דוד ק

 כן.   גב' נעה צ'פליצקי:

 עכשיו אמרתי שהגב שלך זה עיריית חולון, מה.  דובר:

 שקל,  600,00כרגע אמרת שיש לך  מר זאב ניסים:

 שקל,  600,000לא, בסדר,  מר דוד קונפורטי:

 , לא יודע, -ומשהו גם דיברת ש 200,000לא אמרת שאתה, עוד  מר זאב ניסים:

 לא, זה בתוכו. ..., כן.  טי:מר דוד קונפור

 אז יש לך את מוטי. מוטי אוהב את ... האלה.   מר זאב ניסים:

 קודם כל מוטי מאוד ישמח. אבל זה לא אומר,  מר דוד קונפורטי:

 אבל העירייה באמת,  גב' נעה צ'פליצקי:

 ... חבר'ה, להתייחס, יש עוד שאלות?  מר מוטי ששון:

 ? 2019פעילות של עכשיו נשארה אותה פעילות כמו אבל לשיטתך, ה מר מאיר חלבי:

 כן.  מר דוד קונפורטי:

 ואנחנו גם נמצאים, וגם אנחנו נמצאים ביתרה.  מר מאיר חלבי:

 כן.  מר דוד קופורטי:

 , -... כמה מצבת כוח האדם ב מר מאיר חלבי:

 מצבת כוח האדם היא ...  מר דוד קונפורטי:

 ים על שנה שהסתיימה כבר, על המאזן. לא על מה שיהיה.חלבי, אנחנו מדבר מר מוטי ששון:

 וכמה ילדים?  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, הם שואלים לעתיד, מה הם הולכים לעשות עם הכסף.  דובר:

 ... באמת הם עושים עבודה מדהימה בשנה האחרונה,  גב' אלינור מטלון:

ומע את זה פה. בבקשה, מיכאל, אתה מפריע. אתה מדבר בקול רם ואני ש מר מוטי ששון:

 אלינור. 
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אז, בדיוק. אז באמת בעמותה הם עושים מעל ומעבר, והילדים מרוצים,  גב' אלינור מטלון:

, הדבר הגדול הבא -ובאמת ... ברוח גבית, ובאמת יאמר לזכותם שרק ה

 באמת תהיה הניידת והיא תתחיל לפעול בקרוב. 

 ימים.  5-עכשיו אתם מרחיבים להיא כבר עובדת. פעמיים, ו גב' נעה צ'פליצקי:

 ... כן, בדיוק. וזה פשוט מבורך.  גב' אלינור מטלון:

 מה זה הניידת?  דובר:

 רק תגידי לי בכמה ילדים מדובר. כשאתם,  גב' נעה צ'פליצקי:

 היא עובדת בלילה.  דובר:

 ... כמה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 רת. סליחה, את לא יכולה להפריע. היא מדב מר מוטי ששון:

 לא, היא מדברת. אני שאלתי כבר מזמן.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אלינור מדברת כרגע ואת מפריעה לה.  מר מוטי ששון:

 מה פתאום. אני שאלתי והיא עונה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 סליחה, אבל אלינור מדברת. אי אפשר במקביל. אלינור, תמשיכי.  מר מוטי ששון:

 מרתי, יש את הניידת, שהיא בעצם, היא מופעלת על ידי, אז כמו שא גב' אלינור מטלון:

 מה עושה הניידת?  מר יעקב אחדות:

היא מסתובבת בשכונות ומדברת עם בני נוער ועם חבר'ה שנמצאים ברחוב  גב' אלינור מטלון:

 ובשכונה. נותנת להם פעילויות ונותנת להם איזשהו עוד, 

 ? מה סוג הפעילות שהיא נותנת מר יעקב אחדות:

 זה כבר, תודה,  גב' אלינור מטלון:

 זה עבודה מקצועית. יושבים איתם,  מר מוטי ששון:

 מענה, עובדת סוציאלית, מטפלים, ...  גב' אלינור מטלון:

אוקי. טוב, חברים, אנחנו מדברים לא על הפעילות, מדברים על הדו"חות  מר מוטי ששון:

כספיים של עמותת עליון הכספיים. לא להתבלבל. מי בעד אישור הדו"חות ה

 ? עמותת עליון,2020לדצמבר  31-ל

 כמה ילדים?  מר יעקב אחדות:

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד אישור הדו"חות הכספיים?   מר מוטי ששון:

. אני עובר אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  20בעד.  19, 18, 17, 16, 15, 14

 לסעיף הבא. 

 אפשר שאלת הבהרה? כמה ילדים מטופלים בעמותה הזאת?  עקב אחדות:מר י
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 . 127 דובר:

 מיליון?  6ילדים ...  127 מר יעקב אחדות:

 ... פעילויות של מועדוניות,  גב' אלינור מטלון:

 ... חברים, אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 

 אישור מועצה לעבודה עם מנהל תיקים. .19

ור מועצה לעבודה עם מנהל תיקים. בבקשה, מי מציג את זה? רחמים? איש מר מוטי ששון:

מי שאל שאלה? הוא יקבל, יקבל אחר כך הבהרה. אלינור תענה לו אחר כך. 

בבקשה, רחמים. טוב, אני אקריא את זה. אלינור, אני עברתי לסעיף הבא, 

אני מבקש. נבקש את אישור מועצת העיר לעבודה עם מנהלי תיקים נוספים, 

ינפיניטי והראל. מנהלי תיקים רשאים לפעול בחשבונות ייעודיים, שיפתחו א

לניהולן ברכישה ובניהול סוגי ההשקעות אותן מותר לעירייה לבצע. אנחנו 

לא כל דבר יכולים לבצע. אך לא למשוך כספים או לבצע השקעות באשראי. 

 ההחלטה לעבוד עם מנהלי תיקים אלו התקבלה בוועדת ההשקעות ואושרה

 בוועדה למסירת עבודות בהתאם לנוהל. מי בעד? 

 , -למה, מה היה, יש פרוטוקול של למה נשארו שני ה מר בר שי:

 מגוונים. בר, מגוונים כל הזמן. אני המצאתי איזה שיטה, אבל אני לא יודע,  מר מוטי ששון:

 לא, אמרת ...  מר בר שי:

הביתה. ואחר כך באו לפה. כן, מי שטוב, כן, אמרתי ... לא טוב, לשלוח אותו  מר מוטי ששון:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1תמשיך איתו. מי שלא טוב, טוב, מה בעד? 

 בעד. מי נגד? מי נמנע? אחד. איך?  18, 17, 16, 15, 14, 13

 את קרן לא ספרת. יצא מישהו.  דובר:

 קרן, את היית בעד או נמנעת?  מר מוטי ששון:

 עד, היא בעד. היא ב דובר:

 אלינור יצאה.  דובר:

 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, אתה בעד? 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 בעד. מי נגד? מי נמנע? אחד נמנע. 

 שירלי, את נמנעת?  :3דובר 

 לא שמעתי.  שירלי לביא ציון:

 את נמנעת, נכון? עשו עוד פעם זה,  :3דובר 

 . אני עובר לסעיף הבא. אושראוקי, נמנעה. אחת נמנעה.  ר מוטי ששון:מ
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 .2020לשנת אישור הדו"חות הכספיים של החברה לבידור ולבילוי )חולון( בע"מ  .21

. 2020לדצמבר  31החברה לבילוי ובידור חולון בע"מ, דו"חות כספיים ליום  מר מוטי ששון:

 בבקשה, כרמית. תציגי את עצמך.

אני כרמית רותם, סמנכ"ל כספים של החברה לבידור ובילוי. נמצא איתי ...  ותם:גב' כרמית ר

. 2020לדצמבר  31-מנכ"ל החברה. אני מציגה את הדו"חות הכספיים ליום ה

. ניתן לראות, לאורך כל הדו"ח הכספי, את 3אני מתחילה מהמאזנים בעמוד 

ת ממשלת לדצמבר היו הוראו 15-השפעות משבר הקורונה, לצערי הרב. ב

, בעצם נסגרו כל מרחבי החברה. ואני 2020למרץ  15ישראל, נסגרו כל, 

מדברת גם על מרכזי הספורט, גם על הקאנטרי קלאבים, כל החוגים. ואפשר 

לראות, אני מתחילה במאזנים. אפשר לראות בעצם ירידה, בכל הסעיפים 

ל החלה ירידה בפעילות. ברכוש השוטף ישנו ... שנובע בעיקר מטיפו

בלקוחות. בסעיף הזה אנחנו רואים בעצם חובות של לקוחות, ירידה גם 

מיליון.  13-ל 17-בכרטיסי אשראי וגם בצ'קים. בסך הכל בסעיף יש ירידה מ

ברכוש הקבוע ישנו קיטון שנובע בניכוי, זה בעצם נטו בניכוי הפחת. השנה 

נו קיטון, מיליון פחת. סך הכל במאזן יש 7-לא היו השקעות, היה בעצם רק כ

מיליון. בהתחייבויות בהון עצמי, בהתחייבויות  123-מיליון ל 133-מ

השוטפות שוב ניתן לראות קיטון בזכאים ליתרות זכות, בעיקר בשל ירידה 

מיליון  24-, מ2021ושנת  2020בהיקף הפעילות ובדחייה של הכנסות ... משנת 

וון שהחברה משלמת מיליון. בהתחייבויות לזמן ארוך ישנו גידול, מכי 17-ל

הלוואה לבנק הפועלים, ובנוסף היא נטלה מהעירייה שתי הלוואות בסך כולל 

 מיליון שקלים.  18של 

 גם זה וגם הפועלים,  דוברת:

כן, תכף, ההלוואה מבנק הפועלים זה היה בעבר, ללה פארק. אושר כאן.  גב' כרמית רותם:

לה פארק. היום החברה מיליון לבניית  30החברה לקחה  2015-ו 2014בשנת 

מיליון לשנה.  3מיליון, ואנחנו ממשיכים לשלם כבערך  12-חייבת לבנק כ

 אנחנו ממשיכים לשלם את ההלוואות, גם השנה שילמנו. אבל בעקבות, 

 גם בתקופת הקורונה שילמתם?  דובר:

שלנו כן. אבל בעקבות משבר הקורונה, בעקבות לחץ תזרימי הודענו לבעלים  גב' כרמית רותם:

מיליון שקלים לכיסוי בעצם,  18בעצם, לבקש הלוואה נוספת, וקיבלנו מהם 

ההלוואה של העירייה הייתה בעצם גם לכסות את ההפסד שהיה לחברה 

 בעקבות משבר הקורונה, וגם, בכלל, הפעילות השוטפת. אני תכף אפרט. 

הכסף בחזרה.  רק להזכיר לכם שהיה, הייתה בקשה של המנויים לקבל את מר מוטי ששון:

כך שלחברה לא הייתה הכנסה כדי להחזיר להם את הכסף. לכן הם פנו 
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, סך 10מיליון, פעם שנייה עוד  8לעירייה, ואנחנו אישרנו פעמיים, פעם אחת 

 מיליון.  18סך הכל 

 . 7, רק 18לא  דובר:

 יעקב, אם אתה לא מחזיר, איבדת את הבנק הזה לעתיד.  דובר:

 המנויים בעצם רצו את הכסף שלהם,  רוב גב' כרמית רותם:

 אתה לא יכול להכריח אותו.  מר מוטי ששון:

 רובם הגדול.  גב' כרמית רותם:

 עכשיו, אגב, כולם חוזרים.  דובר:

 מה זה משנה? כולם עשו את זה.  דוברת:

מיליון. ירידה שנובעת  10-החזרנו כספים. ההון העצמי, יש ירידה של כ גב' כרמית רותם:

 מיליון.  10-והפסד. כמו שתראו בדו"ח הבא, יש הפסד השנה של כ מהרווח

 מחזירים?  18-רגע, את ה שני כהן מסילתי:

 בטח. יש ... שהנהוגה לפי,  גב' כרמית רותם:

 זה ייקח כמה שנים.  דובר:

 זה על פי חוק. מר מוטי ששון:

 מיליון מזומנים בסוף השנה?  3אז למה נשארנו עם  מר בר שי:

לדצמבר, ההלוואה שקיבלנו מעיריית חולון,  31-זה נקודתי. ליום ה ית רותם:גב' כרמ

 הראשונה, הייתה באמת בדצמבר. 

 לא היה עדיף להחזיר ... מזה לבנק הפועלים? מר בר שי:

מיליון השוטף  3-לא, בנק הפועלים, ההלוואה מהעירייה בעצם עזרה לי גם ל גב' כרמית רותם:

 נק הפועלים. שהייתי צריכה ... לשלם לב

 למה לא עצרתם את זה?  מר יעקב מזרחי:

 שאלה. היא תענה. -חבר'ה, אי אפשר כל אחד. תנו לה לענות, זה שאלה מר מוטי ששון:

יש כל מיני סיבות, שוב. גם התייעצנו עם רואי חשבון בכל אחד מהצעדים  גב' כרמית רותם:

השנה הזאת, שנקטנו. יש לחצים של תזרימי מזומנים. היו, גם במהלך 

לספטמבר הגיעו הורים  1-תקופות שפתחנו, שסגרנו. אני אתן לך דוגמה. ב

לספטמבר שוב נסגרו מרכזי החברה.  18-לרשום ילדים לחוגי ספורט ... וב

היו כל מיני לחצים תזרמיים, ויש לנו עוד בעיה מול בנקים. כשבנק נותן לך 

ירה כספים ללקוחות הלוואה הוא רוצה בעצם בטחונות. וברגע שהחברה החז

כדי לשמור עליהם, בדיוק, לא היה לי גם בטחונות ... כדי לקחת הלוואות 

נוספות מבנקים. לא צ'קים ולא כרטיסי אשראי עתידיים. וכרגע, מי שאני, 



 532 פרוטוקול 06.1.06202 –ליום  38מס'  ---חולון ישיבת מועצה  81-מועצת העיר ה

 

38 
 

הכי נוח לי, כי אנחנו מאה אחוז בבעלות העירייה ואנחנו מן הסתם גם הזרוע 

הגענו לבעלים. עכשיו, הם לא  הביצועית של העירייה בכל הפרויקטים, אז

נתנו לנו את זה כתקציב, הם נתנו לנו את זה כהלוואה, ואנחנו נחזיר את זה 

בתוספת ריבית. אנחנו כבר עכשיו, כל רבעון, מוציאים צ'קים לעיריית חולון 

עבור הריבית של ההלוואה הזאת. אז זאת אומרת שזה גם הכנסה, והם 

 יקבלו את הכסף הזה, 

 אנחנו פועלים בהתאם לחוק. זו חברה שהיא ישות עצמאית ...  ון:מר מוטי שש

 אז למה, מה הייתה ההחלטה להשאיר,  מר בר שי:

 כמה שנים זה ייקח?   מר זאב ניסים:

בבנק הפועלים, אני, תכף אנחנו נגיע גם לסעיפים הבאים ואני אפרט בנושא  גב' כרמית רותם:

ת הלוואה או כדי לדחות מסגרת האשראי. כשאתה מגיע לבנק כדי לקח

הלוואה או כדי ליטול הלוואה במסגרת אשראי, אתה צריך בטחונות. 

והחברה לבידור השנה חטפה מכה מאוד חזקה במשבר הקורונה. אנחנו תכף, 

 בוא נדבר רגע על העמוד הזה. אחר כך אם יהיו שאלות אני אענה. 

היתרה למזומנים ושווי  אני מדבר פשוט על שורה ספציפית, על השורה של מר בר שי:

 מזומנים בסוף השנה. 

 שווי מזומנים, שוב, אתה צריך להבין שמה שמופיע בדו"ח,  גב' כרמית רותם:

 זוהר, תן לה,  מר מוטי ששון:

לדצמבר. יכול להיות שאם היית מגיע  31-... אני אסביר. זה ספציפית ליום ה גב' כרמית רותם:

וק, יכול להיות שהיית רואה פה גם מינוס. אחרי, ... בדי 3שבועיים אחרי, או 

-זה בניצול של מסגרת האשראי בחשבון. אז זה ממש ממש נקודתי ליום ה

לדצמבר, כי העירייה העבירה לי את ההלוואה ... בדיוק, קיבלתי את  31

הייתה יתרה. לצערי היום אנחנו כבר  31-ההלוואה בחודש דצמבר, אז ליום ה

, בדו"חות 4ין יתרה. בסדר? בעמוד הבא, עמוד בניצול של מסגרת אשראי וא

רווח והפסד, ניתן לראות בדו"חות רווח והפסד של החברה, קיטון במחזור 

מיליוני שקלים. זה מהותי.  49מיליון. זה קיטון של  34-ל 83-ההכנסות, מ

מיליון. ניתן לראות גם ירידה  42-ל 80-ובעלות מתן שירותים, ירידה מ

מיליון. החברה ... בפעולות של צמצום  3.4-ל 5-יות, מבהוצאות הנהלה וכלל

וחסכון. מרבית עובדי החברה יצאו לחל"ת. אנחנו, לצערי גם חלק מהספקים 

 והיועצים. צמצמנו מאוד, חסכנו מאוד השנה. 

 לחסוך תמיד טוב.  גב' נעה צ'פליצקי:

 חל"ת. אני אומרת את זה בכאב. מה? אני מדברת על העובדים ב גב' כרמית רותם:

 אני אמרתי,  גב' נעה צ'פליצקי:
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מרבית עובדי החברה יצאו לחל"ת בעקבות סגירת המרכזים. וניתן לראות  גב' כרמית רותם:

 מיליון שקלים.  10-בשורה שההפסד השנה הוא כ

 כן, שאלות.  מר מוטי ששון:

שאלה. מה הצפי להכנסות לפי מה שאתם יודעים מהניסיון שלכם,  מר זאב ניסים:

 תחילים עכשיו, ... עד סוף השנה? שמ

אני יכולה להגיד לך עד היום, שבעצם מרכזי החברה, לצערי הרב, גם,  גב' כרמית רותם:

מינואר, הרבעון הראשון, ינואר עד מרץ, אפילו עד אפריל, עדיין מרכזי 

 החברה היו סגורים. זאת אומרת שעדיין לא היו לי הכנסות, 

 החצי שנה. מיוני עד סוף דצמבר. בואי נדבר על  מר זאב ניסים:

 ליוני פתחנו את נופשונית. 1-חצי שנה, ב גב' כרמית רותם:

 לא רק זה, גם מי שמחדש מועדון אז הוא,  גב' נעה צ'פליצקי:

חבר'ה, אבל למה הסימפוזיון הזה? אני לא מבין. הוא שואל שאלה, תאפשרו  מר מוטי ששון:

 לו לקבל תשובה. 

קודם כל מאוד קשה לחזות את התוצאות עד סוף השנה. אפילו תשמע,  מר שמשון חן:

איזושהי ההערכה שהיא ההערכה לצורך הצגת התקציב לשנה הזאת. בפועל, 

, 2019-אנחנו עושים המון פעולות כדי להגיע ליעדים שלנו במידת האפשר, ל

מיליון שקל היינו חייבים למנויים,  7, 2021-שזה לא יקרה. כי אנחנו, רק ב

נו נותנים להם מנויים ולא מקבלים כסף. לכן קשה מאוד להגיד לך את ואנח

המספר או את ההערכות. מה שכן אני יכול לומר לך, שנכון להיום יש עלינו 

התנפלות די גדולה של מנויים בכל מרכזי החברה. עשינו מבצעים, לקחנו גם 

ח, את , שנה ושנתיים. דבר נוסף שעשינו, שהוא מנצ6חודשים,  3-מבצעים ל

שלושת המועדונים נתנו במחיר אחד. כלומר, היום, מי שמנוי באחד 

מועדונים ללכת אליהם, ... הרבה מבצעים כדי  3מהמועדונים, יכול לבחור 

להוריד את המנויים. ... את נופשונית למשל פתחנו רק השבוע, כי לא היה 

ף השנה. צורך. עדיין הקשיים קיימים. אני לא יודע להגיד לך מה יהיה בסו

מה שכן, גם את פארק המים התחלנו לפתוח רק השבוע, בשבועיים 

האחרונים, עם מבצעים לתושבים וכאלה, ויש עלינו התנפלות די גדולה. לגבי 

פארק המים, מבחינת ארגונים, ועדים וכאלה, אנחנו כבר רואים את זה, אבל 

ליולי,  17-ל בבאב נופ 9זה עדיין, לא יודע להגיד לך. יש יתרון נוסף, שזה, 

ואז יש לנו יותר ימים למכור את פארק המים במחירים גבוהים יותר. גם את 

 זה קשה לי להגיד לך. לא סגרו מבעוד מועד, 

 ... ימים לפני,  דובר:

אני מציע לך גם להשתמש בנו, כחברי מועצה, כמקדמי מכירות. אנחנו  מר זאב ניסים:

 פה שלא מכיר המון אנשים בעיר. יכולים לעזור לך הרבה. אין אחד מאיתנו 
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... עוד משפט אחד. עוד משפט אחד רק. גם לה פארק חזר, מי שהגיע ללה  מר שמשון חן:

פארק ורואה כמה מציפים את לה פארק בחודש האחרון. הכל. גם השוכרים 

התחילו להחזיר, לשלם על שכירות ודמי ניהול. חזרו לחיים, שמרנו עליהם 

 י המרכז היחידי שכמעט לא נסגר בו שום דבר. מכל משמר, ואנחנו אול

 טוב, שמשון, תודה רבה. קרן.  מר מוטי ששון:

חודשים, גם  3-אני רוצה רק להציע עצה מבריכות אחרות בארץ. לא רק ל גב' קרן גונן:

חודשי מתחדש. ולעשות את זה דרך ... פשוט אפשר לרכוש לחודש בחודשו, 

אוהבים את זה. הם מרגישים שהם לא  וזהו. זה אוטומטית מתחדש. ואנשים

 מחויבים לשום דבר ואז הם עושים את זה. 

 יש את זה בתוכנה החדשה,  גב' כרמית רותם:

 אז זה מעולה.  גב' קרן גונן:

 אני רוצה רגע שאלה.  גב' נעה צ'פליצקי:

  נעה, בבקשה. חבר'ה, סליחה, אני מבקש לא להיכנס, יש סדר. בבקשה, נעה. מר מוטי ששון:

 הגדלתם לקיץ הקרוב את מספר הימים לאוכלוסייה הדתית, בהפרדה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 יש, קודם כל כבר סגרנו עם,  מר שמשון חן:

 מעבר למה שהיה פעם.  גב' נעה צ'פליצקי:

סגרנו כבר עם המחלקה התורנית ימים לנשים וגברים ... ובנופשונית, כמו  מר שמשון חן:

ימים נפרדים,  10-ל 8וגם בימים, יש לנו לדעתי בין כל שנה, בימי ראשון. 

 נשים. היה כבר השבוע, -גברים

לא, כי בדרך כלל אתם נותנים את הימים, סליחה שאני אומרת, אבל את  גב' נעה צ'פליצקי:

 באב,  9, עד -הימים שהאוכלוסייה הדתית לא יכולה ללכת, בין הימים של ה

 תתבלבלי. אנחנו עושים את הכל בתיאום, הכל, לא, לא, לא, אל  מר שמשון חן:

 אני לא מתבלבלת, אני רואה את,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אין לי שום כוונה לא להרוויח מהציבור הדתי.  מר שמשון חן:

 לא, זה לא העניין של להרוויח.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני, אדרבא, הפוך ממה שאת אומר.  מר שמשון חן:

 תת מענה. זה ל גב' נעה צ'פליצקי:

 טוב, נעה, אמרת את מה שאמרת, קיבלת תשובה.  מר מוטי ששון:

 רק בימים שהם יכולים להגיע,  מר שמשון חן:

 נעה, יש, יש. הכל מסודר. בדבר הזה הוא בסדר. רק בדבר הזה.  מר יעקב אחדות:
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 כן? בסדר. שמחה לשמוע. כי אני מקבלת,  גב' נעה צ'פליצקי:

 צית לומר משהו? ... שירלי, ר מר מוטי ששון:

יש לי שאלה רק. לגבי מטרה, האם הכל שופץ שם? ... לנכים, הכל סודר מאז  גב' קרן גונן:

 ?... 

 כן, ודאי. את יכולה,  מר שמשון חן:

 טוב, אוקי,  מר מוטי ששון:

שאלה רק לגבי נופשונית. אמור לפעול כרגיל? להמשיך? יש, שמעתי דיבורים  מר אילן גזית:

 להיסגר, להפוך לבריכה עירונית.  שזה אמור

לא, יש, בוא אני אסביר לך. כרגע, בגלל שהבריכה הלימודית, לא בנינו אותה,  מר מוטי ששון:

הרסנו אותה, תושבים רוצים ... במחירים מוזלים. אמרתי, נעביר את זה 

-שקל לילדים, כל אחד יכול להיכנס ב 30לנופשונית, שתושבי חולון, במחיר 

 ופשת הקיץ. שקל בח 30

 שקלים.  27כרטיסיה  מר שמשון חן:

אז אני אומר, הילדים רוצים לשחות, תושבים ותיקים רוצים לשחות, אין  מר מוטי ששון:

להם איפה, כרגע, עד שנבנה את הבריכה כאן, יש לנו בריכה פה, חבר'ה, אי 

אפשר ככה. שני, זה מפריע. אוקי, מי בעד אישור הדו"חות הכספיים של 

, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 2020בדצמבר  31-ה לבידור ובילוי בע"מ, נכון להחבר

 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.נמנעים. 

 

לשנה נוספת,  ₪מיליון  7אישור מסגרת אשראי בבנק לחברה לבידור ולבילוי בסך  .22

 .2022 –נת לש

היתר לקבלת מסגרת למשיכת יתר לחברה לבילוי ובידור בע"מ, סכום  מר מוטי ששון:

 . 31.12.2021-מיליון, לתקופה של עד ל 7האשראי 

 . בכל שנה, 2022 גב' כרמית רותם:

 . 22 דובר:

כן. יש לנו אישור ממשרד הפנים, בכל שנה אנחנו מאשרים בדירקטוריון ואז  גב' כרמית רותם:

מועצה, ופונים לאגף לתאגידים עירוניים במשרד הפנים, להאריך לשנה ב

לדצמבר, עד סוף  31-מיליון, עד ה 7נוספת. כרגע יש לנו אשראי בבנקים של 

, 2014-השנה הזאת בעצם. זה אשראי שהוא אושר כאן לראשונה לדעתי ב

 וכל שנה מחדש אנחנו מאשרים אותו. 

 מיליון?  7תמיד זה  מר בר שי:
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 מיליון.  7תמיד זה  כרמית רותם: גב'

גם העירייה מאשרת, כשהיא מאשרת את התקציב, היא מקבלת אשראי.  מר מוטי ששון:

 אבל אף פעם לא השתמשנו בזה. 

 ... לא, אני פעם בשנה, בדו"חות הכספיים של שנה שעברה,  גב' כרמית רותם:

 לא, בקורונה,  דוברת:

 זאת הלוואה מעיריית חולון,  לא, זה היה הלוואה. גב' כרמית רותם:

 זה קו אשראי שאת יכולה לנצל,  מר מוטי ששון:

מסגרת אשראי זה מסגרת אשראי בבנקים. אנחנו רוב השנים לא השתמשנו.  גב' כרמית רותם:

ברוב השנים גם לא פנינו, פנינו לקבל היתר כי אני צריכה לקבל היתר 

ב, בגלל הקורונה ובגלל מהמועצה, אבל לא השתמשנו בביטחונות. השנה, שו

המצב של הביטחונות בבנקים, בסעיף הבא אנחנו מבקשים גם שהעירייה 

מיליון. שאלת נכון להיום, נכון להיום אנחנו מנצלים  7-תחתום ערבות על ה

מיליון מתוך המסגרת. אני מקווה, כמו ששמשון אמר, שהקיץ הזה, באמת,  2

 זור. אנחנו סך הכל חברה, גם פארק המים וגם ככה המרכזים יחזרו, ונח

 מיליון. ... מסגרת.  14אז יש לך הכנסה  מר יעקב מזרחי:

 מיליון. זה הכל.  7... אתה לא חייב לנצל. יש לך קו אשראי של  מר מוטי ששון:

 ... כמו שיש לך בבנק מסגרת, אתה לא מנצל,  גב' נעה צ'פליצקי:

 כן, זאב.  מר מוטי ששון:

 . 21גרת אשראי בבנק, ... הרי יש לכם עד סוף שנה אישור מס מר זאב ניסים:

 נכון. אני מבקשת לשנה,  גב' כרמית רותם:

 אז אתם מבקשים מהיום, היום ... כבר לשנה הבאה.  מר זאב ניסים:

 אני אסביר. ... שגם את שאלת אותי את זה שנה שעברה.  גב' כרמית רותם:

ח? מה, אתם פוחדים שראש העיר לא למה, מה אתם פוחדים, שאנחנו נבר מר זאב ניסים:

 יאשר לכם? אני לא מבין למה. 

... בדיוק,  -לא. אני אגיד לך, כי אנחנו מגיעים, אני אסביר לך. אנחנו מגיעים ל גב' כרמית רותם:

זה תהליך שאחר כך אני צריכה לאסוף את פרוטוקול הדירקטוריון ואת 

מה של המון המון פרוטוקול מועצת העיר ולהכין את החומרים. זה רשי

חומרים. מכתב מהגזבר, לחתום על מסמכים, ואז אני שולחת את זה למשרד 

הפנים. אגף לתאגידים עירוניים הוא מאוד עמוס. אני שולחת אליו הסכמים 

 לאישור. אז זאת הסיבה. 

 כמה זמן זה לוקח?  מר זאב ניסים:
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 חצי שנה.  דובר:

זה, יש לכם גם פגרת קיץ, אז אמרתי, כבר אנחנו  אני כבר יכולתי לעשות את גב' כרמית רותם:

 מגיעים לאשר את מסגרת אשראי, אתה צודק, יש לי עד סוף השנה. 

... חברים, למה מתפרצים? למה לא לבקש? סליחה. חלבי, אתה רוצה לשאול  מר מוטי ששון:

שאלה. תשאל, תרים את האצבע, אני אענה לך. אוקי, מי בעד אישור מסגרת 

מיליון שקל,  7ר של החברה לבילוי ובידור על סכום האשראי עד למשיכת ית

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 22לדצמבר  31-לתקופה של ה

. אני עובר אושר. אין נגד, אין נמנעים. 22, 21, 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13

 לסעיף הבא.

 

 ת החברה לבילוי ובידור בע"מ.אישור ערבות העירייה למסגרת האשראי לטוב .23

עכשיו אישור ערבות העירייה למסגרת האשראי לטובת החברה לבילוי  מר מוטי ששון:

, 2, 1ובידור בע"מ. אנחנו צריכים להיות ערבים לזה. בסדר? אוקי. מי בעד? 

בעד. אין  22, 21, 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3

 . אני עובר לסעיף הבא. אושראין נמנעים. נגד, 

 

אישור הדוחות הכספיים של החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה אומנות ומחול  .24

 .31.12.2020ליום 

אישור הדו"חות הכספיים של החברה לפיתוח תיאטרון, מוסיקה, אומנות  מר מוטי ששון:

 . 31.12.2020ומחול ליום 

ון, אני רואה החשבון של החברה לפיתוח תיאטרון, שלום לכולם, שמי דור מר דורון עברי:

מוסיקה, אומנות ומחול, חולון בע"מ. אני אעשה לכם איזושהי סקירה קצרה 

, כמו 2020לגבי המאזן ודו"ח הרווח וההפסד של החברה. אז ככה, בשנת 

 שבטח שמעתם, 

לעקוב. אני  חבר'ה, אי אפשר. שני, אתם מדברים. זה קשה לו, וקשה לנו גם מר מוטי ששון:

 מבקש. 

אפשר לראות גם מהדו"חות הכספיים של החברה, שהקורונה השפיעה די  מר דורון עברי:

חזק על החברה. אפשר לראות את זה גם במצב הכספי של החברה וגם 

בתוצאות הכלולות בדו"ח הכנסות והוצאות. אפשר לראות שהנכסים של 

רדו. סך הכל אנחנו החברה ירדו. אם זה המזומנים, היתרות בבנקים, י

, ירדו 2020דצמבר  31-יכולים לראות שהנכסים השוטפים של החברה, נכון ל

מיליון שקל. הרכוש קבוע עלה, הייתה לחברה הצטיידות ברכוש לשנת  5-בכ

. אם אנחנו רואים את ההתחייבויות, ההתחייבויות של החברה גם ירדו 2020
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מיליון שקל  12, עמדו על 2020דצמבר  31-, וההתחייבויות, נכון ל2020בשנת 

התחייבויות לספקים והתחייבויות אחרות. ההתחייבויות ליחסי עובד 

. סך הכל ההון של החברה 2,572,000מעביד נשארו פחות או יותר אותו דבר, 

מיליון. אם אנחנו נסתכל על הפעולות של  33-מיליון ל 31.5-קצת גדל, מ

חדה בהכנסות העצמיות של  , אפשר לראות ירידה די2020החברה לשנת 

מיליון בערך. סך הכל  7-מיליון ל 26-החברה. אנחנו רואים ירידה של מ

מיליון.  19-מיליון ל 29-הוצאות השכר ירדו גם בצורה דרסטית בחברה, מ

 לאחר מכן אנחנו רואים איזושהי עלייה, 

 נעה, זה מפריע. אנחנו שומעים אותך.  מר מוטי ששון:

. והעלייה הזאת בעצם נובעת מאיזושהי פעולה שהחברה עשתה, וזה לתת .. מר דורון עברי:

, מה שלא היה בשנים 2020ביטוי לשווי ההכנסות משכירות של החברה בשנת 

, מה שנקרא, השכירות של החברה. -קודמות. החברה העריכה את השווי ה

שווי ההטבה, שהיא משתמשת בכל הנכסים שהעירייה מקצה לחברה, ולכן 

צריכים לתת לזה ביטוי. זה קיבל ביטוי של, עם חוות דעת מומחה, של היינו 

שמאי, וזה קיבל ביטוי גם בהכנסה וכמובן גם בהוצאות התפעול ובהוצאות 

הנהלה וכלליות והוצאות שיווק. ולכן אנחנו רואים את העלייה הזאת 

בהוצאות. אבל אם אנחנו מסתכלים, מבחינה תזרימית ההוצאות ירדו 

טית בחברה, כמו שאמרתי, בעיקר הנושא של ... הוצאות הנהלה בצורה דרס

וכלליות, הוצאות מכירה ושיווק ירדו גם הן. אפשר לראות. הוצאות ... נשאר 

 3,244,000של  2020פחות או יותר אותו דבר. סך הכל היה לנו הפסד בשנת 

ש"ח, שנובע כולו, אפשר להגיד, מהוצאות פחת. ואם אנחנו ננטרל את 

 . 2020ת הפחת, אפשר לראות ... הייתה סוג של עודף בחברה בשנת הוצאו

 כן, שאלות.  מר מוטי ששון:

 כמה זמן,  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, אי אפשר. יעקב, אתה מתפרץ.  מר מוטי ששון:

 אמרת שאלות, מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 בבקשה, תרים את היד,  מר מוטי ששון:

 ו. הרמתי את היד, נ מר יעקב מזרחי:

 קרן לפנייך הרימה את היד.  מר מוטי ששון:

 כמה חודשים לא עבדתם מתחילת הקורונה?  מר יעקב מזרחי:

תראה, רוב הזמן, רוב הפעילות הייתה עד שבעצם הקורונה התחילה. זאת  מר דורון עברי:

. אחרי זה המוזיאון 2020אומרת, זה היה בחודשים ... ברבעון הראשון של 

 אפריל, -קר ... מרץקצת עבד, אבל בעי
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 עד היום, כמה חודשים עבדתם?  20במרץ  מר יעקב מזרחי:

 חודשים,  3-4סביבות  מר דורון עברי:

 מיליון? 19-מיליון ל 26-אז איך הוצאות השכר ירדו מ מר יעקב אחדות:

יש הוצאות, תראה, היה צריך להחזיק את החברה, בוא נבין שיש לנו פה כמה  מר דורון עברי:

. בגופים שהיו עובדים שעתיים, שרוב ההוצאות היו הוצאות של, מה גופים

שנקרא, הוצאות תפעול, כמו למשל במוזיאון, הייתה ירידה דרסטית של 

הוצאות שכר. כמעט הוציאו את כל החברה למעט העובדים שהם כביכול 

במנהלה ועובדי הנהלה, הם בעצם נשארו בחברה. את רוב העובדים הוציאו 

כמה שאפשר להוציא לחל"ת, הוציאו לחל"ת. ומי שהיה חייב לחל"ת. עד 

 להישאר, אז כמו שאמרתי, מנהלה, הם נשארו 

 מיליון, שהרוב לא עבדו. זה מוטי צריך,  19-ל 26-זה המון. מ מר יעקב מזרחי:

אבל אל תשכח שהשכר הגבוה נשאר, לעבוד אלו שמקבלים שכר נמוך,  מר מוטי ששון:

 הם, בחל"ת.סדרנים ודיילים למיני

 הם היו בחל"ת, ברור.  מר יעקב מזרחי:

 אלו עם השכר הגבוה נשארו, בהנהלה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אוקי, בבקשה, קרן, רצית לשאול שאלה?  מר מוטי ששון:

כן. יש לי גם שאלה וגם איזושהי הערה. אני כאן שנתיים וחצי, מעולם לא  גב' קרן גונן:

י חושבת שמן הראוי שהוא יצטרף אלייך התכבדתי להכיר את המנכ"ל. אנ

 במקומות כאלה, ולכן, 

 הוא תמיד, כדאי שתדעי,  מר מוטי ששון:

 ראוי שאנחנו נכיר אותו,  גב' קרן גונן:

 קרן, רק שתדעי שהוא כל ישיבה בא, שקשורה לתיאטרון. לחברה.  מר מוטי ששון:

 אז אני אומרת,  גב' קרן גונן:

 יודע מה קרה לו, אבל הוא תמיד משתתף בישיבות.  היום אני לא מר מוטי ששון:

יש לי שאלה. לגבי, אמרת נכסים, שעשיתם בעצם שווי נכסים. יש פה בעיה,  גב' קרן גונן:

 כי גם,

 זה לא שווי נכסים, אלא זה שווי שימוש בנכסים. יש הבדל.  מר דורון עברי:

 מה זאת אומרת?  גב' קרן גונן:

 ת שווי, החברה אין לה, היא לא מחזיקה בנכסים בנדל"ן. זה לא הערכ מר דורון עברי:

העירייה עשתה את התרגיל הזה אצלה, אוקי. אבל השאלה שלי, מה זה שווי  גב' קרן גונן:

 שימוש? 
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 העירייה לא עשתה תרגיל, העירייה עשתה לפי חוקי תקציב.  מר רחמים בינוני:

 הכל בסדר.  גב' קרן גונן:

 ליחה, יש פה ... זה לא תרגיל. לא, ס מר רחמים בינוני:

 לא, לא תרגיל. סליחה, סליחה.  גב' קרן גונן:

 לא, את אמרת את זה גם בפעם הקודמת.  מר רחמים בינוני:

 אני אגיד על זה משהו אחר כך.  גב' קרן גונן:

 זה לא תרגיל.  מר רחמים בינוני:

בסוף הישיבה. אז אני, לא הסכימו שאני אגיד למה, אז אני אעשה את זה  גב' קרן גונן:

 השאלה שלי היא כזאת, מה הכוונה בשווי שימוש? 

שווי שימוש, הכוונה היא ... לנסות לאמוד את גובה שכר הדירה שכביכול  מר דורון עברי:

 החברה הייתה צריכה לשלם, 

 למי? לעצמכם? לא הבנתי.  גב' קרן גונן:

 לפני שהיא משתמשת ...   מר דורון עברי:

 אבל זה שלכם, לא הבנתי.  נן:גב' קרן גו

 איך?  מר דורון עברי:

 זה שלכם.  גב' קרן גונן:

 זה נכסים של העירייה.  מר רחמים בינוני:

 אם לא,  מר דורון עברי:

 סליחה, זה נכסים של,  מר רחמים בינוני:

 אז איך, אז זה דו"חות,  גב' קרן גונן:

 לא. הם עשו את זה,  מר רחמים בינוני:

 הם עשו את זה וגם אתם עשיתם את זה.  נן:גב' קרן גו

בעקבות העבודה שהעירייה עשתה, היא עדכנה את חברות הבת להכניס  מר רחמים בינוני:

 בתוך המאזנים. אז את תראי אצלם, את תראי, 

 שווי שימוש בהוצאות אצלם?  גב' קרן גונן:

 כניס לדו"חות, מכיוון שהעירייה חייבה אותם, אז הם חייבים לה מר רחמים בינוני:

 בהוצאות. לא, אבל הוא מדבר על,  גב' קרן גונן:
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... זה שווי שימוש בכנסה, ... זה במקום שהעירייה מעבירה, הייתה מעבירה  מר דורון עברי:

כסף לפי כביכול אומדן השכירות שלה, ואז היא הייתה צריכה לשלם חזרה 

 , -לעירייה, אז כדי למנוע את ה

 ם עשיתם את זה, אבל שאר החברות לא עשו את זה. לא ראיתי, אז את גב' קרן גונן:

 ... אם ניתן לאמוד, וקיבלנו פה חוות דעת של מומחה, של שמאי, את גובה,  מר דורון עברי:

 לא, בסדר, אני רק, אם עושים את זה אז זה גורף לכל החברות של העירייה.  גב' קרן גונן:

 אתה רוצה לשאול שאלה? כן, כן. ... אוקי. בר,  מר מוטי ששון:

כן, כמה. קודם כל, אחד זה ... יש את הסכומים שהועברו לכיסוי הוצאות  מר בר שי:

 פחת, אז יש פלוס מינוס של אותו סכום. למה זה בעצם ככה? 

הוצאות, תראה, בעמותות יש לך דו"ח נוסף שנקרא דו"ח על שינויים ... שאת  מר דורון עברי:

ול זה הוצאות שלא עבר בגינן תזרים מזומנים, אז אותן הוצאות פחת, שכביכ

כללי החשבונאות, החשבונאות אומרת, תן לזה ביטוי בדו"ח נוסף שנקרא 

דו"ח על השינויים. ולכן מבקרים את זה, כמו שזה בגובה ההפחתה, ולמעשה 

אם אתה תראה, יש רכוש ... בצד ... בצד הנכסים, ששם יש את הפחת, אז 

חתה גם בהון של החברה, כן? באותו סכום. ולכן צריך להפחית את ההפ

הפחת הזה מקבל ביטוי לפי כללי חשבונאות, צריך לקבל ביטוי בדו"ח על 

 השינויים, שזה דו"ח נלווה לדו"ח הכנסות והוצאות. 

והשאלה השנייה היא באמת קשורה לסיפור של השכירויות. אני רואה את  מר בר שי:

א, זה בהוצאות. בהכנסות יש סכום אחר, בהכנסות, ל 12,122-הביטוי של ה

12,375 . 

, ככה, קודם כל אתה אומר, התקבלו הכנסות לצד הכנסות, מצד שני, 12לא,  מר דורון עברי:

יש לחברה כביכול את ההוצאות, שזה מופיע בהוצאות עלות הפעילות, מופיע 

בהוצאות מכירה ושיווק ומופיע בהוצאות הנהלה וכלליות, על פי השימוש 

 של כל רכיב. 

 לא, אבל למה זה שונה?  מר בר שי:

 ... אם אתה לוקח את כל ההוצאות, כל ההוצאות יחד זה צריך להיות שווה,  מר דורון עברי:

 אבל זה, אוקי, זה לא בדיוק.  מר בר שי:

 זה בדיוק.  מר דורון עברי:

 ... את זה וזה חייב להיות מדויק.  מר מוטי ששון:

 ,12מול  12,675ת אבל לעשו מר בר שי:

 , ויש לך בכל סעיף עוד הוצאות. 9יש לך, ועוד  מר דורון עברי:

 מיליון.  9הזכרת ספקים, חובות לספקים  מר יעקב אחדות:
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 איך?  מר דורון עברי:

 מיליון.  9אמרת, חובות לספקים  מר יעקב אחדות:

 . 1,700,000חובות לספקים,  מר דורון עברי:

 , -פקים יש לאיזה ס מר יעקב אחדות:

 יש הרבה ספקים. נניח, סתם דוגמה, ספקים שנותנים שירות של ניקיון.  מר דורון עברי:

 אבל הייתם סגורים, לא?  מר יעקב אחדות:

 איך?  מר דורון עברי:

 הייתם סגורים.  מר יעקב אחדות:

. 2019לא, בסדר, בגלל זה ירדנו לשליש כמעט מההתחייבויות שהיו בשנת  מר דורון עברי:

 הייתה ירידה דרסטית גם בהתחייבויות. 

עלינו, בשנת  17,470-שאלה בבקשה. לגבי הוצאות תפעול ... מופעים, מ גב' קרן גונן:

 . 23,981-קורונה, ל

האלה כוללים בעצם את ההוצאות, זה מתייחס לנושא הזה  23-את תראי שה מר דורון עברי:

 כנסות. ולכן זה קפץ. של שווי הוצאות השכירות, אוקי? המקביל של הה

 איך עשיתם את זה בשנה הזאת? זה לא,  גב' קרן גונן:

הרי הנושא הזה של השווי מקבל ביטוי גם בהכנסה כביכול. הרי תחשבי שהיו  מר דורון עברי:

מקבלים הכנסות, אוקי? נניח מהעירייה במקרה הספציפי הזה, הכנסות 

ת השכירות שלהם. מהקצבות, והיו צריכים לשלם הוצאות עבור הוצאו

 הוצאות השכירות יקבלו ביטוי בהוצאות, והכנסות יקבלו ביטוי בהכנסות. 

 שנייה, אבל הכנסת את זה במקום אחר, לא?  גב' קרן גונן:

 לא.  מר דורון עברי:

 חוץ מהמקום הזה,  גב' קרן גונן:

ם לקבל יש את ההכנסות מהקצבה, שזה בעצם כביכול ... שכביכול אמורי מר דורון עברי:

לצורך השכירויות, ויש בצד ההוצאות את הוצאות השכירות, שבעצם 

 אמורים לשלם את ההוצאות האלה של שימוש במבנים. 

 ,-אז רק זה עלה? רק הנושא הזה עלה? שהוא חדש ה גב' קרן גונן:

 כן, כן. זה זה.  מר דורון עברי:

 זה הדבר היחיד? זה מה שהקפיץ את זה?  גב' קרן גונן:

 כן, כן, בדיוק.  רון עברי:מר דו
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של החברה  2020לדצמבר  31אוקי, מי בעד אישור הדו"חות הכספיים ליום  מר מוטי ששון:

, 4, 3, 2, 1לפיתוח תיאטרון, מוסיקה, אומנות ומחול, חולון בע"מ? מי בעד? 

, 5, 4, 3, 2, 1, בעד. מי נגד? מי נמנע? 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנעים.  6

 , -אפשר עוד הערה מוטי? אם אפשר רק לשים לב ל גב' קרן גונן:

 רגע, מי בעד הדו"ח המילולי? הדו"ח המילולי,  מר מוטי ששון:

 , -... משהו פה לא הגיוני ב גב' קרן גונן:

נהל עכשיו את סליחה רגע, יש פה, את לא יכולה לנהל את הישיבה, אני מ מר מוטי ששון:

 הישיבה, לא להפריע. 

 

אישור הדוחות המילוליים של החברה לתיאטרון מוסיקה אומנות ומחול ליום  .25

31.12.2020. 

 . גם את הדו"ח המילולי, תציג אותו. 2020אוקי, דו"ח מילולי לשנת  מר מוטי ששון:

 טוב, לגבי הדו"ח המילולי,  מר דורון עברי:

 ההבדל בין מילולי לבין הכספי. תסביר לנו מה, זה דבר חדש. תסביר לנו מה  מר זאב ניסים:

לא, זה היה כל הזמן. ... כל עמותה או מלכ"ר בארץ, אוקי? צריך למלא, יחד  מר דורון עברי:

עם הדו"חות הכספיים צריך למלא דו"ח מילולי. מה זה בעצם דו"ח מילולי? 

באופן מילולי את דו"ח מילולי זה סוג של, כשמו כן הוא. הוא בעצם מתאר 

, כביכול את הפעילות של החברה, של עמותה. הוא נותן פירוט לגבי מי -ה

 הדירקטורים בחברה.

 בעלי התפקידים.   גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא מספרים, בוא נגיד ככה.  דובר:

זה פחות מספרים. הם לוקחים קטעים מסוימים של מספרים מהדו"חות  מר דורון עברי:

 תת תרגום לסיפור בעצם. הכספיים כדי ל

 את זה אנחנו מאשרים.  :4דובר 

 הסיפור, הוא צריך להיות מלווה במספרים.  מר דורון עברי:

 הוא הסביר, אפשר להצביע.  מר זאב ניסים:

 מוטי, אפשר להצביע.  :4דובר 

של החברה לפיתוח ...? מי בעד?  2020מי בעד אישור הדו"ח המילולי לשנת  מר מוטי ששון:

 בעד. מי נגד? מי נמנע?  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 אני נמנעת.  גב' קרן גונן:
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 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנעים.  6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 

 .31.12.2020אישור הדוחות הכספיים של רשת קהילה ופנאי ליום  .26

 . מי מציג? 2020לדצמבר  31ו"חות כספיים ליום רשת קהילה ופנאי, ד מר מוטי ששון:

 אבל ניתן שנייה לרוני להגיד כמה מילים.  דוברת:

 רוני המנכ"לית החדשה.  מר מוטי ששון:

... רואה חשבון ... סמנכ"לית  2020אני אעשה את זה קצר. ערב טוב ... לשנת  גב' רוני שני קדמיאל:

 ... 

 רוני? תרדי לפה,  אבל למה את לא יורדת, מר מוטי ששון:

 לא רואים אותך ולא שומעים אותך.  מר זאב ניסים:

 שישמעו אותך. מר מוטי ששון:

 , 2020-... רשת קהילה ופנאי. אני אתחיל ... הקצבות למוסדות מ גב' רוני שני קדמיאל:

 תוכלי לדבר בקול רם?  דוברת:

 46.1מיליון לעומת  56.9, 2020ת, אני אנסה לדבר יותר ... הקצבות ממוסדו גב' רוני שני קדמיאל:

מיליון. הגידול כאן נובע, זה בהמשך לשיחה שהייתה לכם לפני כן, זה בעצם 

מיליון בהקצבות שקיבלנו מהרשות לצורך שימוש במבנים. זה  16גידול של 

מוצג גם בשורה של הקצבות למוסדות, וזה מוצג בהוצאות, בהוצאות תפעול 

מיליון. עלות  116, 2019מיליון לעומת  64וניהול ישיר. גבייה עצמית, 

-מיליון ב 89-מיליון לעומת כ 60-הפעילות, שכר העבודה והוצאות נלוות, כ

 . 67%. יש כאן קיטון של 2019

 רק?  67%-איך הגעת ל גב' קרן גונן:

 מיליון.  88.8מיליון מתוך  59.9 גב' רוני שני קדמיאל:

 כמה זה?  גב' קרן גונן:

. 2019-מיליון ב 48מיליון לעומת  26. קניות שירותים ועבודות חוץ, 67% קדמיאל:גב' רוני שני 

מיליון. כאמור כאן נכנסת  20מיליון לעומת  28הוצאות תפעול בניהול ישיר, 

מיליון שקל. סך הכל עלות הפעילות,  16ההוצאה בגין השימוש במבנים, בסך 

 . 72%מיליון. קיטון של  158מיליון לעומת  114

 זה לא, את אומרת קיטון של,  ' קרן גונן:גב

 . 72זה לא קיטון, זה סך הכל  דובר:

 , 88מתוך  59, 67%זה לא קיטון. את אומרת לא נכון.  גב' קרן גונן:
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 לא, לעומת.  דוברת:

 . 23%אז את לא אומרת ... את אומרת בסך הכל קיטון של  גב' קרן גונן:

 2020-מיליון ב 114שאמרתי. סך הכל עלות הפעילות,  אני אחזור על מה גב' רוני שני קדמיאל:

 2020-. זה אומר שאנחנו, היקף הפעילות שלנו ב2019-מיליון ב 158לעומת 

 . 72-ירד ב

 יופי, זה משהו אחר. קיטון זה משהו אחר.  גב' קרן גונן:

 מתוך,  72% גב' נעה צ'פליצקי:

 4.6מיליון לעומת  7הכנסות נטו מפעילות, ... אוקי, חידדתי את הנקודה.  גב' רוני שני קדמיאל:

-. מיליון ב5.1מיליון לעומת  4.2. הוצאות הנהלה וכלליות, 2019-מיליון ב

מיליון לעומת הוצאות של  3. הכנסות נטו, הוצאות נטו לפני מימון, 2019

. 2019-ב 548,000לעומת  666,000, 2020-. הוצאות מימון ב2019-ב 507,000

 1מיליון לעומת הפסד של  23, 2020-.. הכנסות אחרות, בהכנסות, הוצאות .

מיליון  2.6. עודף גרעון נטו לשנה, 300,000. הכנסות אחרות, 2019-מיליון ב

. אני אדגיש, אני אחדד את הנקודה. אנחנו 2019-מיליון ב 1לעומת גירעון של 

 הצלחנו להגיע להישגים האלה מכיוון שעובדי רשת קהילה ופנאי היו בחל"ת

אנחנו לאורך כל השנה  2021-, ועוד פעם אחת ב2020-בסך הכל פעמיים ב

 התאמנו את היקף הפעילות לכוח האדם. 

 כן, אבל צמצמתם גם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון.  גב' רוני שני קדמיאל:

 הם התאימו, בלית ברירה.  :5דובר 

 בסדר, אבל,  גב' נעה צ'פליצקי:

 . לא הייתה פעילות, נועה :5דובר 

 כן, בבקשה. שאלה.  מר מוטי ששון:

 את יכולה ... של מבנים?  שני כהן מסילתי:

כן. נדרשנו, זה אותה סוגיה שעלתה כאן לפני כן. נדרשנו השנה, בעצם על ידי  גב' רוני שני קדמיאל:

רשות העיר, מצד אחד לשלם עבור שימוש במבנים, ואת יכולה לראות את 

מהרשות יש שורה, "הכנסות דמי שכירות  , בפירוט של הקצבות6זה בעמוד 

מיליון". נדרשנו מצד אחד לשלם עבור זה, ומצד שני  16.6ראויים על סך 

הרשות שילמה לנו את אותו הסכום. ... כן. הרשות, כאילו מצד אחד רשמנו 

 הוצאה לרשות, ומצד שני קיבלנו הכנסה מהרשות. 

 כן, עוד שאלות. אין שאלות?  מר מוטי ששון:
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... דווקא בשנת  2020היה ...  2019-יש. רשום פה הכנסות נטו מפעילות. ב אלינור מטלון:גב' 

 קורונה היה כל כך הרבה עלייה של ההכנסות? 

אני יכולה גם לענות על זה. שוב, אנחנו צמצמנו את היקף הפעילות בכוח  גב' רוני שני קדמיאל:

ם לאורך השנה האדם בהתאם להיקף הפעילות שלנו. צריך להבין שהדברי

 לא היו ברורים, כמו שהם היום ברורים לנו. 

 כן, קרן.  מר מוטי ששון:

בהוצאות הנהלה וכלליות בעצם, בהנהלה, למרות שבעצם המסגרות היו  גב' קרן גונן:

 סגורות, הכל היה סגור, ירדתם רק, 

ך בעלות נכון, הוצאות הנהלה, עיקר ההוצאות של הרשת מופיעות ל גב' רוני שני קדמיאל:

-מיליון ל 59.9-הפעילות, שכר עבודה והוצאות נלוות. הוצאות השכר ירדו מ

88 , 

 , 500-כן, אבל משכורות ונלוות והנהלה, זה מה שירד ב גב' קרן גונן:

 כי הנהלה, המשרות הבכירות המשיכו לעבוד. גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון. כי ההנהלה המשיכה,  גב' רוני שני קדמיאל:

 שנייה. ...  ונן:גב' קרן ג

אז אני עונה. אני אחדד את הנקודה הזאת. חודש ... כל הרשת, כולל  גב' רוני שני קדמיאל:

ההנהלה, כולל אני, יצאנו לחל"ת בחודש אפריל. לאחר מכן הרשת המשיכה 

 לפעול, וכן ההנהלה נשארה בהתאם להיקף הפעילות. 

 לחודש אחד יצאתם?  שני כהן מסילתי:

 אני יצאתי. ואני יכולה להגיד לך שבחודש הזה אני גם עבדתי.  קדמיאל:גב' רוני שני 

 , לא, לא ביקורת, -כל ה שני כהן מסילתי:

, הבנו באותו חודש שבעצם ההנהלה, אני עבדתי, -אז לא, אז חשוב להבין ש גב' רוני שני קדמיאל:

 כולנו בעצם כן בסופו של דבר עבדנו, ולכן אי אפשר להוציא את כל הרשת,

 כולל ההנהלה, לחל"ת. 

 גם הוצאה של עובדים לחל"ת דורשת המון עבודה מאחורי הקלעים. :1דוברת 

 עבודה. בדיוק.  גב' רוני שני קדמיאל:

 לפעמים הרבה יותר ...  :1דוברת 

כן, עוד שאלות? אוקי, מי בעד אישור הדו"חות הכספיים של רשת קהילה  מר מוטי ששון:

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1י בעד? ? מ31.12.2020ופנאי ליום 

 . אני עובר לסעיף הבא.אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  20, 19, 18, 17, 16, 15
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( 1חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( )תיקון מס'  .16

 .2021-התשפ"א

, 1ת הסדר והניקון, תיקון מספר חוק עזר לחולון, מניעת מפגעים ושמיר מר מוטי ששון:

 . בבקשה, תציגי. 2021התשפ"א 

מדובר פה בעיקר על תיקונים ... של הסעיפים של חוקי העזר שלנו שעוסקים  גב' יונת דיין:

בענייני רעש בחקיקה ארצית, גם לחוק וגם לתקנות. והוספנו סעיף של 

 השימוש ... 

 חלק מהמפגעים?  מה עם טרקטורונים בחולות? זה מר יעקב מזרחי:

 סליחה?  גב' יונת דיין:

 טרקטורונים שנוסעים בחולות.  מר יעקב מזרחי:

 כרגע זה תיקון שמתמקד, הסעיפים שלו ... טרקטורונים, יש סעיפים אחרים,  גב' יונת דיין:

 מה זה? אפשר ... את הרעש הזה?  מר יעקב מזרחי:

 בעד חוק העזר לחולון, מניעת מפגעים,  חבר'ה, יעקב, ... אוקי, חברים, מי מר מוטי ששון:

 יש שינוי שעות. שינוי השעות הוא תואם לחוק?  מר בר שי:

 כן, כן, זה התאמה של חוק העזר שלנו ...  גב' יונת דיין:

, וזה גם תקף לגבי פינוי אשפה -כלומר, בחוק יש שעות אחרות לעומת ה מר בר שי:

 בעצם? לפי התיאור היבש ... 

 בבוקר.  6-מותר לטלטל מכלי אשפה מ ן:גב' יונת דיי

 , -אז בדיוק, אז גם כלפי ה מר בר שי:

... חברים, אני מבקש, קובי, אני מבקש, חבר'ה, תאפשרו ... סעיפים, תאפשר  מר מוטי ששון:

 לסיים את זה. 

 לא היה את הסעיף של טלטול לפני?  מר בר שי:

 הסעיף של טלטול קיים.  גב' יונת דיין:

 באיזה שעות?  :מר בר שי

בבוקר. התיקונים פה זה רק איפה שנדרש התאמה ... זה לא כל  6-גם, מ  גב' יונת דיין:

הסעיפים. רק הסעיפים שדרשו תיקון. יש פה כן סעיף אחד שהוא חדש 

 , -לחלוטין, זה מה ש

 אוקי, חברים,  מר מוטי ששון:

בדים של העירייה, משתמשים שאלה. האם יכול להיות שהעירייה, או עו גב' אלינור מטלון:

 במפוח לא בשעות,
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 קבלנים, אלה לא עובדי עירייה. קבלנים. מר בר שי:

היו לנו כמה מקרים בודדים של קבלנים. הם נקנסו על זה בהתאם  גב' יונת דיין:

 להסכמים. 

אוקי, מי בעד חוק עזר לחולון, מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקון, תיקון  מר מוטי ששון:

, על פי מכתבה של היועצת המשפטית יונת דיין 2021, התשפ"א 1ר מספ

, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 2021ממאי 

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. מי נגד? אין נגד, אין נמנעים.  19, 18

 

 תיקון צו עבירות קנס. .17

ר הכנסה מראש לתיקון שנדרש אחר כך, אחרי הפרסום. הסעיף הבא זה כב גב' יונת דיין:

התיקון של צו עבירות זה התיקון שנעשה, אחרי שמשרד הפנים יאשר 

ויפרסם את התיקון, נצטרך לתקן את צו העבירות. זה הליך שהשלב הבא 

בעצם הוא קורה מול הוועדה של הכנסת. אבל כדי לא לחזור אליכם שוב, 

 ו מבקשים מראש את האישור לזה. כמו שתיקונים קודמים, אנחנ

י"ז, לאחר תיקוני חוק העזר בחולון, מניעת מפגעים,  86מי בעד הוספת סעיף  מר מוטי ששון:

 שמירה על הסדר והניקיון, לצו עבירות הקנס, 

 זה כדי להפוך את השימוש הלא חוקי במפוחי עלים, לעבירת קנס,  גב' יונת דיין:

, 5, 4, 3, מי בעד? 2, 1. 2019היועצת המשפטית מספטמבר  על פי מכתבה של מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד, אין נמנעים.  19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6

 . אני עובר לסעיף הבא. אושר

 

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .27

 . 2021עדכון תקציב רגיל. בבקשה, רחמים. תקציב רגיל לשנת  מר מוטי ששון:

ש"ח לסכום  31,364,900מדברים פה על עדכון התקציב הרגיל. התוספת היא  ר רחמים בינוני:מ

מיליון  92יש לנו כאן, העירייה לקחה הלוואה של . ₪ 1,485,078,542של 

 42-מיליון לטובת בניית מוסדות חינוך, ו 50ש"ח, כמו שהמועצה אישרה, עד 

מיליון  10-מיליון, כ 10, מיליון ש"ח לטובת ... זה ההחזר השנתי שאנחנו

ההחזר השנתי שנצטרך להחזיר. יש לנו כאן החוזר שקיבלנו ממשרד 

הרווחה. וגם יש לנו כאן מיחזור הלוואה. יש הלוואה שהעירייה, הלוואה 

מיליון, העירייה מיחזרה לאפס אחוז ריבית צמוד  19.5-שהייתה קיימת, כ

 זהו.לממד. אתם רואים את זה גם הכנסה וגם בהוצאה. 

הלוואה טובה יותר, בתנאים טובים יותר. אוקי, יש שאלות? אוקי, מי בעד  מר מוטי ששון:

הן בצד , ₪ 1,485,078,562-, שמסתכם ב2021עדכון התקציב הרגיל לשנת 
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ההוצאות והן בצד ההכנסות, לפי מכתבו של אמנון ארץ קדושה, גזבר 

 ? 24.5.2021-העירייה, מה

 ולה לשאול שאלה? יש פה את התב"ר שלנו, אני יכ גב' אלינור מטלון:

 לא הגענו לתב"רים.  גב' נעה צ'פליצקי:

בעד. מי נגד? מי נמנע?  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . תודה רבה. אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנעים.  5, 4, 3, 2, 1

 

 .2021עדכון תקציב פיתוח לשנת  .28

על פי מכתבו של אמנון ארץ קדושה, גזבר  2021עדכון התב"רים לשנת  מר מוטי ששון:

 . ש"ח רחמים. 3,781,024-העירייה. סך התב"רים מסתכמים ב

כן. יש לנו כאן, אנחנו מקבלים רכב, ניידת לטובת טיפול בנוער חרדי מנותק,  מר רחמים בינוני:

עירייה מחליפה את הרכבים מקרן חילוט. יש לנו עמדות טעינת רכבים, ה

שהם בליסינג בפיתוח העירוני, לרכבים חשמליים ... עמדות טעינה. יש פה 

שיפוצי קיץ. קיבלנו כסף ממשרד החינוך לטובת שיפוץ חדרי המורים. זהו. 

 יש שאלות? 

שיפוץ מרכז ההדרכה, זה מרכז ההדרכה ברחוב ראש פינה? ומה השיפוץ שם?  גב' אלינור מטלון:

 גם ככה נראה ישן. המבנה 

 מה זה מה השיפוץ? ... שיפוץ זה לשפץ אותו ... זה שיפוץ.  מר רחמים בינוני:

 שיפוץ, אוקי.  גב' אלינור מטלון:

, שאלה שקצת דיברנו עליה בוועדת הכספים לגבי בזק. אז יש -עוד שאלה ש מר בר שי:

 כוונה אחר כך לנסות להחזיר את הכסף גם מהם באיזושהי צורה? 

זה עלה השאלה פה בוועדה, ואמרנו שאחרי שאנחנו, אז קודם כל, לטובת  רחמים בינוני: מר

שיפור פני העיר, מורידים את העמודים האלה, כי אתם רואים איך הם 

 נראים, הכל שבור,

 כי הם מסרבים להוריד.  מר מוטי ששון:

 אבל אחד כך נצבע אותם או,  מר בר שי:

 אותם.  מה נצבע? נוריד מר מוטי ששון:

 ... שהשכירות מסתיימת,   מר רחמים בינוני:

 ... מי אמון על הניידות של הנוער החרדי?  דוברת:

 ... חבר'ה, אני לא יכול לשמוע, נו באמת. אוקי, חבר'ה, מי בעד אישור,  מר מוטי ששון:
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נם רגע, שאלה. אני הצבעתי ולא, לגבי שיפוצים והצטיידות במוצרים שאי גב' נעה צ'פליצקי:

 רשמיים, באיזה בתי ספר מדובר? 

 כל בתי הספר החרדיים. יש לנו, מר רחמים בינוני:

 גם הממ"ח?  גב' נעה צ'פליצקי:

 כן.  מר רחמים בינוני:

 , -גם הממ"ח וגם ה גב' נעה צ'פליצקי:

 זה בנוסף לתקציב השנתי, ביקש ...  מר רחמים בינוני:

 החרדי? ... כי ניידת הלילה זה,  מוטי, מי אחראי על הניידת של הנוער דוברת:

 סמדר בן אהרון. מר מוטי ששון:

 סמדר בן אהרון. היא,  מר רחמים בינוני:

על פי מכתבו של ,₪ 3,781,024אוקי, מי בעד עדכון התב"רים בסדר גודל של  מר מוטי ששון:

, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 23.5.2021גזבר העירייה, אמנון ארץ קדושה, מיום 

בעד. מי נגד? מי נמנע?  20. 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 . תודה רבה. אני עובר לסעיף הבא.אושראחת נמנעת. 

 

 ספטמבר. -אישור פגרת קיץ לחודשים אוגוסט  .29

ספטמבר? מי -... אוקי, חבר'ה, מי בעד אישור פגרת קיץ לחודשים אוגוסט מר מוטי ששון:

 בעד? 

 אני נגד.   יסים:מר זאב נ

 תצביע נגד, אחר כך.  מר מוטי ששון:

 אני נגד.  דובר:

בעד. מי  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2בעד.  2, 1אתה נגד, טוב.  מר מוטי ששון:

  אושר.נגד. מי נמנע? אין נמנעים.  5, 3? נגד

 בקשה של קרן,  דובר:

ר'ה, תשמעו, יש חברים שרוצים לצאת לחופשה, שלא חבר'ה, אני מבקש. חב מר מוטי ששון:

 יצאו. אנחנו בכל מקרה, עובדי העירייה, ממשיכים לעבוד. 

 למה אנחנו לא יוצאים לפגרה בספטמבר? חגים.  דוברת:

 ככה זה. כי כל אחד רוצה מתי שנוח לו.  מר מוטי ששון:

 ... כמה מילים בבקשה.  גב' קרן גונן:

 שניות. בבקשה.  60מקפיד. מדובר על אבל אני  מר מוטי ששון:
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תספור, עכשיו. מעכשיו. אני רוצה להעלות כאן נושא שהוא נורא מפריע לי  גב' קרן גונן:

כבר בשנתיים וחצי האחרונות שאני כאן. אני כל הזמן מבקשת, ואתה 

מבטיח בישיבות מועצה, שיישלחו אלינו דו"חות ויגיע כל מה שאנחנו 

קשות, ולא מגיעים, אני גם פניתי ליונת כמה צריכים. וביקשתי כמה ב

פעמים, יש כאן בעיה שהיא נוגדת את החוק. אני, כחברת מועצה, הכלים 

היחידים שיש לי זה בעצם להסתכל, לשאול את השאלות, להיפגש עם אנשים 

ולבדוק את החומרים. אני לא מקבלת אותם, נניח לא בזמן, בטח שאנחנו לא 

, אבל עד היום אני לא מקבלת חומרים. אני רוצה עומדים בכלל בטווח הזמן

שזה יירשם בפרוטוקול, שאני, כחברת מועצה, לא יכולה לבצע את עבודתי 

 נאמנה עבור הציבור, היות ולא נחשפים בפניי הדו"חות המתבקשים. תודה. 

 אוקי, תודה רבה. הישיבה נעולה. מר מוטי ששון:
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